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Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 

 

 
Testületi ülés ideje: 2022. szeptember 22. 
Testületi ülés helye: Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal Kaposvár, Kossuth 
tér 1. I. emelet Díszterem 
 
 
 
Pult Név Voks Frakció 
 
14 Szita Károly polgármester 1 - 
17 Bereczki Dávid tanácsnok 1 - 
30 Borhi Zsombor alpolgármester 1 - 
2 Czimmermanné Németh Andrea tanácsnok 1 - 
4 Csutor Ferenc tanácsnok 1 - 
7 Dér Tamás alpolgármester 1 - 
11 Felder Frigyes képviselő 1 - 
6 dr. Giber Vilmos tanácsnok 1 - 
28 Kárpáti Tímea tanácsnok 1 - 
15 Mihalecz András tanácsnok 0 - 
16 dr. Nadrai Norbert József képviselő 1 - 
8 Nagy Attila tanácsnok 1 - 
3 Perlaki József tanácsnok 1 - 
13 Pintér Attila  1 - 
9 dr. Pintér Rómeó alpolgármester 1 - 
31 dr. Szép Tamás tanácsnok 1 - 
18 Kukuly Sándor Mihály képviselő 1 - 
10 Torma János tanácsnok 1 - 
 
 
Az ülésen megjelent képviselők és a meghívottak nevét a jegyzőkönyv 1. számú mellékleteként 
csatolt jelenléti ív tartalmazza. 
A meghívó a jegyzőkönyv 2. számú mellékleteként csatolva. 
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-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 
Szita Károly polgármester köszöntötte a jelenlevőket a Közgyűlésen, Megállapította, hogy 
17-en vannak jelen, így a képviselő-testületi ülés határozatképes.  
Köszöntötte dr. Gálosi Verát a Helyi Választási Bizottság elnökét, mert új képviselő teszi le 
esküjét. Átadta a szót.  
 
dr. Gálosi Vera HVB elnök elmondta, hogy Teveliné Horváth Melinda lemondása folytán a 
Helyi Választási Bizottság az 1/2022.(IX.15) számú határozatával Kukuly Sándor Mihály 
részére kiadta a mandátumot. A határozat ellen jogorvoslat nem érkezett, 2022. szeptember 18-
án jogerőre emelkedett.  
 
Szita Károly polgármester átadta a szót az eskütétel előmondására Bereczki Dávid képviselő 
részére.  
 
Kukuly Sándor Mihály a képviselői esküjét letette.  
 
Szita Károly polgármester kérte, hogy a meghívóban jelzett napirendi pontokon túl vegyék 
fel a napirendre  

- Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 113/2019. (X. 31.) és 120/2019. (XI. 28.) 
önkormányzati határozatainak módosításáról szóló előterjesztést, 

- a fogorvosi ügyeleti szerződésekről szóló előterjesztést, 
- az alapítványi támogatásról szóló előterjesztést, valamint az 
- az Interpelláció napirendet. 

 
Tájékoztatta a képviselőket, hogy Dr. Nadrai Norbert képviselő napirend utáni felszólalási 
szándékáról és kérte, hogy arról is szavazzanak.  
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5578   Száma: 22.09.22/0/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 08:09  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a napirendekről az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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106/2022. (IX. 22.) önkormányzati határozat: 
 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a meghívóban jelzetteken túl felvette 
napirendjére:  
- Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 113/2019. (X. 31.) és 120/2019. (XI. 28.) 

önkormányzati határozatainak módosításáról szóló előterjesztést, 
- a fogorvosi ügyeleti szerződésekről szóló előterjesztést, 
- az alapítványi támogatásról szóló előterjesztést, valamint az 
- az Interpelláció napirendet. 

 
2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése biztosította dr. Nadrai Norbert József 

önkormányzati képviselő részére a napirend utáni felszólalás lehetőségét. 
 
NAPIREND: 
 

1. Előterjesztés az önkormányzat 2022. évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről és 
a költségvetési rendelet módosításáról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
 

2. Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 113/2019. (X. 31.) és 
120/2019. (XI. 28.) önkormányzati határozatainak módosításáról 

 Előterjesztő: Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

 
3. Előterjesztés a pénzbeli és természetben nyújtott települési támogatásokról szóló 

6/2015. (II. 27.) önkormányzati rendelet módosításáról 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 
4. Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó gyermekvédelmi és szociális 

ellátásokról szóló 13/2000. (III. 17.) önkormányzati rendelet módosításáról 
Előterjesztő:   dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 

5. Előterjesztés az önkormányzati rendeletek hatályosulásáról 
Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 

dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

6. Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város településkép védelméről szóló 49/2017. 
(XII. 13.) önkormányzati rendelet módosításának elfogadásáról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Boa Árpád városi főépítész 

 
7. Előterjesztés a településterv, a településképi arculati kézikönyv és a településképi 

rendelet partnerségi egyeztetésének szabályairól szóló új rendelet megalkotásáról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Boa Árpád városi főépítész 
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8. Előterjesztés a vízközmű-szolgáltatási ágazat gördülő fejlesztési tervéről 2023-
2037 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 
 

9. Előterjesztés a gyepmesteri és ebrendészeti feladok ellátásával összefüggő 
támogatási szerződés módosításáról 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
 

10. Előterjesztés a lejárt határidejű közgyűlési határozatokról 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

11. Előterjesztés óvodavezetői (magasabb vezetői) beosztás ellátására vonatkozó 
megbízásról 
Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

12. Előterjesztés fogorvosi ügyeleti szerződésekről 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

13. Előterjesztés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíj 2023. évi 
fordulóhoz való csatlakozásról 
Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
 

14. Előterjesztés ingatlan elidegenítéséhez való hozzájárulás ügyében 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
 

15. Előterjesztés egyéb vagyonhasznosítási ügyekről 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 

16. Előterjesztés a távhőszolgáltatási díjak és a csatlakozási díj megállapításáról, 
valamint az áralkalmazási és díjfizetési feltételekről szóló 4/2006. (II. 28.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 

17. Tájékoztató a polgármester, a jegyző, a bizottságok és a településrészi 
önkormányzatok átruházott hatáskörben hozott döntéseiről (2022. II. negyedév) 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
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18. Tájékoztató a 2022. évi költségvetés I-VII. havi teljesítéséről és az önkormányzati 
hátralékok alakulásáról 
Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 
19.      Tájékoztató az alapítványi támogatásról  
       Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 
            Közreműködik:  Balogh Beáta igazgató 
 
20.  Interpelláció. 
 
 
Zárt ülésen: 
 

19. Előterjesztés "Virágos Kaposvárért", valamint "Virágos ház, Virágos erkély" 
díjak 2022. évi adományozásáról 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 

 
20. Előterjesztés a "Szabadságért Kaposvár Emlékérem" adományozásáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Decsi Andrea polgármesteri referens 

 
21. Előterjesztés önkormányzati bérlakás kijelöléséről egyedi közgyűlési döntéssel 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 
22. Előterjesztés önkormányzati bérlakás kijelöléséről egyedi közgyűlési döntéssel 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 
23. Előterjesztés önkormányzati bérlakás kijelölésnek egyedi közgyűlési döntéssel 

elutasításáról 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 
24. Előterjesztés a közösségi együttélés alapvető szabályait sértő köztisztasággal 

kapcsolatos magatartás - a nem mezőgazdasági hasznosítású belterületi ingatlan 
parlagfüvön kívüli, egyéb gyomok tekintetében történő gyommentesítés 
elmulasztása miatt alkalmazott figyelmeztetést megállapító határozat ellen 
benyújtott fellebbezés tárgyában 
Előterjesztő:  Borhi Zsombor alpolgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 
dr. Nadrai Norbert József képviselő Ügyrendi a napirend elfogadásához nyomta meg az 
ügyrendi gombot. Egy új rendeletet fognak alkotni, amellyel nagyobb fűtési támogatási 
támogatást kaphatnak a rászorulók. Felvetette, hogy újra tárgyalják meg a rendelet, mivel több 
dolgot átvett az előterjesztő a módosító indítványaiból. A költségvetési rendelet módosításával 
együtt – mivel az étkezési térítési díjak átvállalásáról módosító indítvány nyújtott be – 
tárgyalják meg az étkezési térítési díjakról szóló előterjesztést.  
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Szita Károly polgármester a második felvetést támogatta, az elsőt nem, mivel már megvitatták 
az előterjesztést. Kérte, hogy szavazzanak az ügyrendi javaslatokról.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5579   Száma: 22.09.22/0/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 08:11  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület az új rendelet újratárgyalásáról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 3 17.65 16.67 
Nem 14 82.35 77.77 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
Szita Károly polgármester kérte a testületet, hogy szavazzanak a 2022. évi költségvetés 
módosításáról szóló előterjesztés és a térítési díjak módosításáról szóló előterjesztés együttes 
tárgyalásáról. 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5580   Száma: 22.09.22/0/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 08:12  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület az együttes tárgyalásról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 15 100.00 83.33 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 15 100.00 83.33 
Nem szavazott 2   11.11 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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-----1 Előterjesztés az önkormányzat 2022. évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről és a 

költségvetési rendelet módosításáról ----- 
 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
 

-----Kérdések----- 
 
Felder Frigyes képviselő kérdezte, hogy lát-e arra lehetőséget Polgármester úr, hogy mikor a 
mentők kiérkeznek az adott lépcsőházhoz, nem tudnak bemenni, egy felfestést lehetne-e 
odatenni, hogy a feladatukat el tudják végezni?  
 
Szita Károly polgármester kérte a képviselőket, hogy csak a napirendre vonatkozó kérdéseiket 
tegyék fel és a napirendhez szóljanak hozzá.  
 
Felder Frigyes képviselő kérdezte még, hogy a Praktikernél levő Lidl áruház és a lakótelep 
közötti bicikliút és járda vonalában volt két pad, mikor kerülnek vissza? A megnövekedett 
rezsiárak miatt milyen intézmények fognak bezárni? Előreláthatólag körülbelül mennyi lesz a 
Kavíz idei évi vesztesége? Ő 400 millió forintról tud. Kérdezte még, hogy konkrétan miről 
tárgyal az állammal a kaposváriak ivóvízével és vízszolgáltatásával kapcsolatban, át kívánja-e 
adni a viziközmű vagyont vagy nem? A biomassza fűtőművel kapcsolatban kérdezte, hogy 
decemberben lesz meg a próbaüzem, ott lesz egy légszennyezettségmérő hely, és az a 
próbaüzem idején működni fog-e?  
 
Pintér Attila képviselő a 2022-es költségvetés a Dorottya ház turisztikai hasznosításával 
kapcsolatban van egy 22 millió forintos összeg, ami kiállítás rendezésére lett tervezve. Ez 
milyen kiállítás lesz, a Dorottya ház mikor fog megnyitni? Mi a helyzet a Somssich u-i 
munkásszállás kialakításával kapcsolatban? A kormányhivataltól kapott támogatás 
visszautalásra került-e, az önerővel kezd-e valamit a város az idei évben? Az adótartozások 
behajtására van-e valami elképzelése, mivel van olyan cég is, aki közel 200 millió forinttal 
tartozik az önkormányzatnak? Az előterjesztés tartalmazza, hogy elkészült a fénymérés. 
Bizottsági ülésen megtudta, hogy vannak olyan szakaszok, ahol nem megfelelő a fény. Van-e 
terv arra, hogy hogyan lesz ez megoldva? A vendéglátóknak októbertől fizetni kell a 
teraszokért. Biztosan fenn akarja-e tartani ebben a helyzetben, hogy fizessenek a teraszok 
működtetéséért a vállalkozók? A takarékossági intézkedésekkel kapcsolatban kérdezte, hogy 
mi volt az intézményvezetőkkel történt egyeztetések eredménye? A Science park létesítése hol 
tart? Akik jelezték beköltözési szándékukat, továbbra is fenntartják-e? Múlt heti bejelentés volt, 
hogy a következő három hónapban a távfűtés költsége 7 milliárd forinttal emelkedne, hogyan 
jött ki ez a szám? Lesznek-e olyan beruházások, amelyeknek a leállítását, elhalasztását tervezi? 
Tudják, hogy reklámrendszergazdával előnytelen szerződése van a városnak, 18 millió forintot 
fizet a reklámhelyek működtetéséért az önkormányzatnak. A vállalkozónak többszáz millió 
forint bevétele van. Tervezi-e ennek a szerződésnek a felülvizsgálatát? A Bartók B. u. 6. sz. 
épület felújítására 24 millió forintot terveztek be. Miért kell ennyit adni, miközben a Kapos 
Coop Zrt. az ingatlan tulajdonosa 80%-ban?  
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő az otthon ápolási szolgálattal kapcsolatban a Nevitt 
Cindy Otthonápolási és Hospice Szolgálat Kft. részére az otthonápolási szolgálat ellátásának 
költségeire 1 250 e Ft szerepel a költségvetésben. A Mozgáskorlátozottak Egyesülete nem lát 
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el otthoni szakápolást? Miért nem szerepel számukra költségvetési támogatás erre a célra? Mi 
történt a szakápolókkal, mi lett a sorsuk? Tervezi-e 200 eFt nettó kereset alatt az 
önkormányzatnál dolgozóknak az inflációs bérkiegészítését, hiszen nettó 170 eFt-nál a 
megélhetés veszélybe kerül? Polgármesteri megbízottak díjazása 26 millióról 30 millió Ft-ra 
nő. Mi ennek az indoka, mi indokolja?  
Alacsony a teljesítési arány az utazási támogatásnál, az adósságkezelési támogatásnál, az 
egyetemi, főiskolai hallgatók albérleti támogatásánál, valamint a gyermekintézményekben 
fizetendő személyi térítési díj támogatásnál. Egyes jogcímek vonatkozásában nem érkezett 
kérelem (szakemberek támogatása, lombikbébi kezelés támogatása). Az előterjesztés csak tényt 
rögzít, mi az oka az alacsony teljesítési aránynak?   
A Takáts Gyula Könyvtár kiemelt előirányzatok közötti átcsoportosítás az Emberi Erőforrások 
Minisztériuma az elmúlt években egyszeri támogatásként biztosította a kulturális területen 
dolgozók bérfejlesztéséhez szükséges forrást. A kormányzat részéről van-e szándék arra, hogy 
nem csak egyszeri lesz a támogatás, lehet-e a dolgozókkal peren kívül megegyezni, jogosnak 
tartja-e igényüket? Egy üres könyvtárosi álláshely visszavonásával annak bére egy vezetői bér 
pótlására lett átcsoportosítva. Kérdezte, hogy erre az álláshelyre nincs szükség, nincs szükség 
egy könyvtárosra?  
A Rákóczi pálya füves pályájára mennyit költött az önkormányzat? Mennyi volt idén a 
nézőszám és mennyi volt a bevétel? 
 
Szita Károly polgármester átadta a szót Borhi Zsombor alpolgármester úrnak. 
 
Borhi Zsombor alpolgármester elmondta, hogy örülne, ha a Dorottya-házba 22 millió 
forintból egy kiállítást lehetne szervezni. Ez csak az előkészítési munkákra van betervezve. Az 
eszközbeszerzése 286 millió forint lesz, amelynek előkészítése folyamatban van. A 
szakemberek javaslatára koncepciót váltottak és új készült. Ennek elemeit le kell egyeztetni, 
minden szervezettel. Ha minden jól megy, akkor november-december hónapba lehet kiírni a 
közbeszerzést. A munkásszállóval kapcsolatban elmondta, hogy a kaposvári gazdaság olyan 
mértékben kezdődött fejlődni, hogy piaci alapon működő cég fejleszt munkásszállót. Az elő 
lépésben a volt Leányotthonban alakított ki kb. 60 férőhelynek alkalmas munkásszállást. Abban 
az épületben még, ahogy az igények fellépnek, folyamatosan 200 főig tudja növelni a helyeket. 
Egy másik épületben is több mint 200 munkásszálló helyeket tud még ez a cég kialakítani, 
ahogy szükség lesz rájuk. Ezért felesleges jelentős önrészt vállalni bármelyik épületben. 
Véleménye szerint sokkal jobbnak gondolja, ha piaci szereplő épít ilyet, mert jobban értenek 
hozzá.  
 
Szita Károly polgármester köszöntötte a megválasztandó új bizottsági tagokat és elmondta, 
hogy véget értek a lakossági fórumok, amik nagyon tanulságosak voltak. Még a mai napon is 
tárgyal intézményvezetővel. Az intézményvezetők javaslatait megnézi, átgondolják, és ők 
fogják bejelenteni, hogy mi lesz a továbbiakban a takarékosság miatt. Szeptember 30. után lesz 
bejelentve milyen változások lesznek. A közbeszerzésekkel is el fognak készülni. 25%-kal 
kevesebb energiát fognak rendelni, mint amit eddig, ami az eddig meghozott intézkedéseknek 
is köszönhető. Itt a hivatalban is le lesz zárva az épület egyik része. Amennyiben olyan döntésre 
lesz szükség, hogy a képviselő-testületet megkérdezze, meg fogja tenni. A Kavíz miatti 
aggódásnak örül. A Kormánytól garanciát kért, ha a privatizációban érdekeltek kerülnének 
hatalomra, akkor nehogy véletlenül előforduljon, hogy a közszolgáltatást eladják 
magántulajdonba. A közszolgáltatásoknak közösségi tulajdonban van a helye. Az idei veszteség 
összegét még nem tudja, attól függ, hogy mennyi bérleti díjat engednek el. Ezzel csökkenteni 
tudják a veszteséget. A következő évre a jelenlegi energiaárakat kiszámolva 2,1 milliárd forintra 
tervezték. 2013 óta ugyanolyan áron szolgáltat a Kavíz, de a költségek emelkedtek. Nem 
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akarják elkérni a kettő közötti összeget, ebből adódik a veszteség. A zöldfűtőműnél 
elhelyezendő mérőműszerrel kapcsolatban elmondta, hogy két-három héttel előbb kell 
működnie, nemcsak akkor, amikor elindul az üzem – még az is lehet, hogy valakik 
alágyújtanának. Ebből lehet lemérni a változást.  
 
dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy a próbaüzem megkezdése előtt működni fognak a 
mérőműszerek. Folyamatban van, hogy a lakosság is láthassa a mérési eredményeket.  
 
Szita Károly polgármester a munkásszállót nem lehetett volna 300 millióból megépíteni, 1 
milliárdba kerül körülbelül. Az adókat behajtják. A fénymérés harmadánál állapítottak meg 
fényerősség hiányt. Nem a lámpák miatt, hanem fákat kell kivágni, csonkolni ahhoz, hogy elég 
legyen a fényerősség. Ütemterv készül ehhez. A veszélyhelyzet lejárt és azért kell a teraszokra 
fizetni bérleti díjat. Az Óbudai Egyetem szenátusa véglegesítette a Science parkról szóló 
együttműködési megállapodást. A tervezés elkezdődik. A parkba jelentkezők közül senki nem 
állt el a szándékától. A távfűtés költségét az energiahivatal határozza meg, amely egész évet 
tekintve többe fog kerülni 7 milliárd forinttal. A távfűtött lakásokban élők is tovább élvezhetik 
a rezsicsökkentés hatásait, nem fog emelkedni a távfűtött lakásokban a fűtés költsége. A 
lakosságnak megmarad a rezsicsökkentés az átlag alatt fogyasztóknak, csak az a feletti részre 
nem vonatkozik. Az intézményekre ez nem vonatkozik, ott sokkal magasabb árakat kell fizetni. 
Ha a zöldfűtőmű beindul, akkor a fűtés a mostani tizedébe fog kerülni, mert kiváltja a földgáz 
nagy részét. Faaprítékkal fog működni ez a zöldfűtőmű. Nem kíván egyetlenegy beruházást 
sem elhalasztani, reméli, hogy a Kormány sem fog ilyen döntést hozni Kaposvárt érintően. 
Szeretné, ha a gazdaság menne felfelé és a munkahelyek is megmaradjanak. A reklámszerződés 
lejártával tudnak új szerződést kötni. A Donneri rehabilitációról döntöttek. A Bartók B. u. 6.sz. 
ingatlan nem illik bele, nehezen sikerült elérni, hogy a többségi tulajdonos adjon hozzá pénzt. 
Fel tudják most újítani szerencsére. A postát szeretné visszavinni a tetőtérbe, először a tetőt kell 
megcsinálni. Most ott csoportosulnak az emberek, elállva a járdát. Rendet kell tenni ott, hogy 
ne legyen ez. Csak az önkormányzat tulajdoni arányában lesz a felújítás kifizetve. Az 
otthonápolási szolgálattal kapcsolatban elmondta, hogy két szolgáltató van, amelyikből az 
egyik már kapott támogatást, a másikról egyeztetnek. Két új polgármesteri megbízott lesz, az 
egyik Péter Attila, akire az egészséges Kaposvár programot bízta, másik Szekeres-Marno Alán, 
aki a kommunikációs dolgokban segíti. Kevesebben is lesznek majd. A könyvtárral a per még 
zajlik, mindkét félnek egyértelmű álláspontja van, nem tudja még, hogy beépül-e a bérbe az az 
egyszeri kifizetés. Az üres álláshellyel kapcsolatban elmondta, hogy az új könyvtár igazgató 
javasolta, és ezt jó ötletnek tartotta. A Rákóczi pálya fenntartása és működtetése ugyanannyiba 
kerül idén is, mint tavaly. A gyepszőnyeg még visszavan, több, mint 200 millió forint lesz, az 
önrész felét már megadták, a másik felét a Rákóczi vállalta és TAO forrásból biztosította. 
Reméli, hogy tavasszal elkészül. 
 

-----Hozzászólások----- 
 

Felder Frigyes képviselő megerősítette a polgármestert a 7 milliárdos földgáz költséggel 
kapcsolatban. Utánajárt és valóban ennyi az emelés utáni összeg. Ezt azok miatt mondta, akik 
nem hiszik el. Megköszönte a mérőműszerekkel és fűtőművel kapcsolatos választ. Nem tőle 
kell félteni a kaposváriak vízszolgáltatását, ő szeretné, hogy a kaposváriak tulajdonába 
maradjon, ne állami kézben legyen. Az államháztartás része az önkormányzat is. Ha átveszi az 
állam, akkor is a működtetési költségeket ki kell fizetni. Nem látja szükségét annak, hogy az 
államnak kelljen ez a vagyon, mindenképpen állami pénzből van kifizetve. Nem vitatja a 2010. 
előtti dolgokat. A földgázt is visszavette az állam és Mészáros úrnak eladta.  
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Pintér Attila képviselő kérte, hogy a levegőszennyezéssel kapcsolatos kérdéseket ne 
bagatelizálja el. Kérte, hogy ossza meg velük, hogy ki gyújtana alá a műszereknek. Nagy 
jelentőséget tulajdonít annak, hogy lesznek mérőműszerek, amik mérik a 
levegőszennyezettséget, lesz egy műszer, hogy az országos mérésbe bekapcsolódhasson a 
város. Lesz a fűtőműnél elhelyezett mérőműszeren kívül még 20 műszer, ami a város különböző 
részein méri a levegőszennyezettséget. A fűtési időszakban a mérések az egészségre káros 
határértéken mozognak, ami nem elhanyagolható. A donneri rehabilitációval kapcsolatban 
elmondta, hogy támogatja az elképzeléseket, de van még például az Ady Endre utcában olyan 
ház, amiben tulajdonos a város, de nem lehet megoldani a homlokzat felújítását. A 
költségvetésben kiállítás van, és nem kiállítás tervezése van, azért kérdezett rá arra. Nem 
tudhatták meg, hogy milyen tematikájú kiállítás lesz a Dorottya-házban. A teraszokat illetően 
azt javasolta, hogy a vállalkozásokat támogassák annyival, hogy a teraszokért ne kelljen 
fizetniük.  
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő két határozati javaslatot tett. A polgármester válasza 
számára nem megnyugtató az otthoni szakápolással kapcsolatban. A két szervezet összesen 3 
millió forintos forrást kaphat az önkormányzattól. Az önkormányzattól azért szállt ki, mert 18 
millió hiányzott. Javasolta, hogy forduljon a Közgyűlés a Kormányhoz, hogy ezt a 
finanszírozást állítsa helyre, ha nem, akkor vonja vissza az április 28-i határozatát és 
folyamatosan biztosítsa ezt az ellátást. A másik a viziközmű tulajdonlásával kapcsolatban, 
olyan határozati javaslatot tett, hogy mindenképp előre meghirdetett az önkormányzat 
nyilvánosság elvének megfelelő rádióban, televízióban előre meghirdetett közgyűlés döntsön 
ebben a kérdésben és nem rendkívüli ülésen. Amennyiben így lesz, akkor közvetítéssel tudják 
követni a lakók saját vagyonuknak a változását. Állásfoglalást kért.  
A költségvetés legújabb neve, hogy a védelem költségvetése, a 23 évi költségvetés pedig a 
valóság költségvetése lesz. Kit véd meg ez a költségvetés? Tavaly ősszel hatósági árak 
bevezetésénél, az alpolgármesterek fizetése fel lett emelve, ebből az otthonápolási szolgálatot 
is lehetne finanszírozni. Érdekes volt amit a távhőszolgáltatással kapcsolatban elmondott a 
polgármester. Megkérdezte már, hogy a lakossági távhőt, illetve az önkormányzati intézményre 
vonatkozó távhőt milyen mértékben finanszírozza a Kormány, mennyi plusz forrást ad az 
áremelésekhez? Ha valóban az energiafelhasználás mértékét bizonyos százalékkal csökkenteni 
kell, akkor ez a lakásokban hány fokot jelent konkrétan? 
 
Szita Károly polgármester azért cserélték le a gázolajos buszokat sűrített gázosra, hogy 
tisztább legyen a levegő, azért cserélik le a gázos buszokat elektromosra, hogy még kevesebb 
legyen a kibocsátott károsanyag. Ma egy környezetbarát buszt járatni dupla annyiba kerül, 
mintha gázolajat tankolnának. Ezért cserélik le. Azért bővítették a távhőt, mert a 
legkörnyezetbarátabb távhő ez. A Life-t ők indították el, örül, ha el fog készülni, és nézni tudják 
a telefonon az adatokat. A probléma az, hogy teljesen átrendeződött a városokban a 
levegőszennyezettséget okozóknak a sorrendje. Eddig a közúti közlekedés volt az első, amelyik 
a legnagyobb légszennyező forrással járt, most már a háztartási fűtés az, ami legnagyobb 
levegőszennyezéssel jár, hogy ne égessenek olyat, ami az egészségre ártalmas. Ebben 
segítsenek, mert ebben valóban össze kell fogni. Készül a promóciós anyag a megfelelő 
tüzelésről. Amikor a 2022-es költségvetés elkészült, akkor a védelem költségvetése volt 
valóban, de nem volt még háború, volt viszont koronavírus. Nála legfontosabb a város 
érdekében nem a Polgármesteri Hivatal, nem az Önkormányzat, nem a különböző intézmények. 
Azt kell mérlegelni, hogy lehetőség szerint mindenkinek nyújtsanak segítséget. Nagyon sokba 
– közel 3000 milliárd forintba – kerül, mivel a gázt valakinek ki kell fizetni. Horn Gyula 
kormányzása alatt a legmagasabb villany és gáz árat kellett fizetni, most a legkisebbet. Ne 
jusson el senki oda, hogy a legtöbbet kelljen a fizetéséből a gázra és villanyra fizetni. Ha a 
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gazdaság nem működik, akkor munkanélküliek lesznek az emberek. Nem tudnak dolgozni, nem 
lesz keresetük, a családjukat sem tudják eltartani az emberek. A válság okozói nem az emberek, 
hanem csak az elszenvedői. Véleménye szerint nagyon jelentős átrendeződés lesz Európában. 
Reméli, hogy a magyaroknak nem lesz energiahiánya. Amikor a Kormánnyal tárgyal, akkor is 
azzal kezdi, hogy mit tesz annak érdekében, hogy csökkentve legyen az energiafelhasználás. 
Ha nem tud többet tenni, akkor kér, csak így lehet eredményt elérni.  
Dr. Nadrai Norbert képviselő módosító indítványait nem támogatja, de szavazzanak róla.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5581   Száma: 22.09.22/1/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:10  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert képviselő módosító indítványairól a testület az alábbiak 
szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 4 23.53 22.22 
Nem 12 70.59 66.66 
Tartózkodik 1 5.88 5.56 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5582   Száma: 22.09.22/1/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:10  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 13 76.47 72.21 
Nem 1 5.88 5.56 
Tartózkodik 3 17.65 16.67 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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107/2022. (IX. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta az önkormányzat 2022. évi 
költségvetésének I. félévi végrehajtásáról és a költségvetési rendelet módosításáról szóló 
előterjesztést és a következő határozatokat hozta: 
 
1.) A Közgyűlés a 2022. évi költségvetés I. félévi teljesítéséről szóló beszámolót jóváhagyólag 

tudomásul veszi. 
 
 
2.) A Közgyűlés polgármesteri hatáskörébe utalt döntésekről szóló beszámolót jóváhagyólag 

tudomásul veszi. 
 
 
3.) A Közgyűlés az 1.MCM-Diamant Kaposvári Női Röplabda Club részére az utánpótlás 

csapatok 2022. I. félévi költségeihez biztosított önkormányzati támogatás fel nem használt 
500 e Ft maradványát a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola részére biztosítja a felnőtt 
női csapathoz és a Sportiskolához kettős játékengedéllyel leigazolt 3 fő békéscsabai 
utánpótláskorú játékos kapcsán fizetendő nevelési támogatás kiadásaihoz.  

 
Felelős:  Szita Károly  polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta   igazgató 
   Fekete Ádám   igazgató 
Határidő:  2022. december 31. 

 
 

4) A Közgyűlés hozzájárul a Kaposvári Festetics Karolina Központi Óvoda 2021. évi 
maradványa terhére 2022. évre áthúzódó kiadási előirányzatokon belül dologi előirányzatból 
628 e Ft beruházási előirányzatra történő átcsoportosításához az alábbiak szerint: 

a) „Száll a madár..” pályázat játékbeszerzés                    87 e Ft 
b) „Száll a madár..” pályázat hangszer beszerzés           111 e Ft 
c) „Száll a madár ..” pályázat fellépő ruha beszerzés       70 e Ft 
d) „Töprengők..” pályázat szekrény beszerzés                140 e Ft 
e) „Töprengők..” pályázat függöny beszerzés                   75 e Ft 
f) „Töprengők..” pályázat hirdetőtábla, kiállítási polc      19 e Ft 
g) „Fából vaskarika ..” pályázat hirdető tábla beszerzés  126 e Ft 

 
Felelős:  Szita Károly       polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta        igazgató 
   Bekesné Porczió Margit intézményvezető 
Határidő:  2022. december 31. 
 
 

5) A Közgyűlés hozzájárul a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola 2021. évi maradványa 
terhére 2022. évre áthúzódó kiadási előirányzatokon belüli átcsoportosításhoz az alábbiak 
szerint: 
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e Ft 
Megnevezés Dologi ei. Felújítás Beruházás 
KE10421/2018/MJSZ Tao pályázat és egyéb 
forrás terhére jégcsarnok felújítás 

 12.256 - 12.256 

15096/MKOSZ Tao pályázatból 
sportfelszerelés 

-2.488  2.488 

EMMI forrásból szalagfüggöny beszerzés -182  182 
 
Felelős:  Szita Károly       polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta        igazgató 
   Fekete Ádám       igazgató 
Határidő:  2022. december 31. 
 
 

6) A Közgyűlés hozzájárul a Takáts Gyula Megyei Hatókörű Városi Könyvtár 2021. évi 
maradványa terhére 2022. évre áthúzódó kiadási előirányzatokon belüli átcsoportosításhoz 
az alábbiak szerint: 

e Ft 
Megnevezés Személyi Járulék Dologi Beruházás 
Helyi identitás és kohézió erősítése 
Kaposváron TOP projekt személyi 
maradványból irodaszer, előadások 

-699 -493 1.192  

Helyi identitás és kohézió erősítése 
Kaposváron TOP projekt fotótáska, külső 
adathordozók 

  -100 100 

 
Felelős:  Szita Károly       polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta        igazgató 
   Rázsits Veronika      igazgató 
Határidő:  2022. december 31. 

 
7) A Közgyűlés hozzájárul, hogy a Takáts Gyula Megyei Hatókörű Városi Könyvtár üres 

álláshelyein képződött megtakarítás terhére, személyi juttatásból 1.112 e Ft, a munkaadót 
terhelő járulékból 145 e Ft előirányzatot csoportosítson át dologi kiadásokra az intézmény 
peres eljárásban szükséges jogi képviseletének kiadásainak fedezetére.  
 
Felelős:  Szita Károly       polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta        igazgató 
   Rázsits Veronika      igazgató 
Határidő:  2022. december 31. 

 
8) A Közgyűlés a Takáts Gyula Megyei Hatókörű Városi Könyvtárnál egy fő üres könyvtárosi 

álláshelyet megszüntet, és hozzájárul ahhoz, hogy az intézmény szervezeti struktúráján 
belüli átszervezések bérrendezésének havi 132.540 Ft pénzügyi fedezetét az üres álláshelyen 
képződött megtakarítás terhére biztosítsa.   
 
Felelős:  Szita Károly       polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta        igazgató 
   Rázsits Veronika      igazgató 
Határidő:  2022. december 31. 
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9) A Közgyűlés jóváhagyja a Kaposvári Humánszolgáltatási Gondnokság és a Kaposvári 

Sportközpont és Sportiskola között a gazdálkodási feladatok ellátására létrejött 
munkamegosztási megállapodás módosítását jelen előterjesztés 1. számú függeléke szerint. 

 
Felelős:  Szita Károly       polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta        igazgató 
   Sziberné Fehér Éva      igazgató 
   Fekete Ádám                   igazgató 
Határidő:  2022. december 31. 

 

 

10) A Közgyűlés jóváhagyja a Kaposvári Humánszolgáltatási Gondnokság és a Rippl-Rónai 
Megyei Hatókörű Városi Múzeum között a gazdálkodási feladatok ellátására létrejött 
munkamegosztási megállapodás módosítását jelen előterjesztés 2. számú függeléke szerint. 

 
Felelős:  Szita Károly       polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta        igazgató 
   Sziberné Fehér Éva      igazgató 
   dr. Ábrahám Levente       igazgató 
Határidő:  2022. december 31. 

 
 

11) A Közgyűlés a Kaposvári Labdarúgó Kft részére a 2019/2020-as TAO pályázata keretében 
megvalósuló füves pálya rekonstrukció, öntőző rendszer, valamint vízelvezető rendszer 
korszerűsítése kivitelezési munkák megvalósításához szükséges önerőként legfeljebb bruttó 
36.796 e Ft önkormányzati forrást biztosít a 2022. évi költségvetési rendelet céltartalékában 
a Kaposvári Labdarúgó Kft TAO önerőre elkülönített keret és a felhalmozási célú általános 
tartalék kerete terhére.  
 
Felelős:  Szita Károly       polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta        igazgató 
   Szirják Imréné      igazgató 
Határidő:  2022. december 31. 
 
 

12) A Közgyűlés hozzájárul, hogy a Csakazértis a Családokért Egyesület részére a 2020. évben 
megrendezett Házasság hete programsorozathoz biztosított önkormányzati támogatás fel 
nem használt összegét (nem a döntésben meghatározott célra történő felhasználás) az 
Egyesület a tevékenysége kapcsán felmerülő kiadásokra fordítsa.  
 
Felelős:  Szita Károly       polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta        igazgató 
Határidő:  2022. december 31. 
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Szavazás eredménye 
 

#: 5583   Száma: 22.09.22/1/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:10  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 13 76.47 72.21 
Nem 1 5.88 5.56 
Tartózkodik 3 17.65 16.67 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 23/2022.(IX.27.) 
önkormányzati rendeletét az önkormányzat 2022. évi költségvetésének módosításáról, 
mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
 
 
 

-----2 Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 113/2019. (X. 31.) és 
120/2019. (XI. 28.) önkormányzati határozatainak módosításáról ----- 

 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 
 
Szita Károly polgármester köszöntötte a Horváthné Bartalos Dianát, Járfás Rózsát és dr. 
Kálmánné Kovács Katalint. Bizottsági tagok, valamint részönkormányzati tag lesznek. 
Megköszönte, hogy vállalták a tisztséget és örömmel jöttek. Részvételükkel erősödni fog a 
közösség.  
 
 

-----Kérdések----- 
 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő kérdezte, hogy miért előző nap késő délután kapták meg 
az anyagot? Életrajzokat sem kaptak.  
 
Pintér Attila képviselő a lemondások okait kérdezte.  
 
dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy a Kukuly Sándor képviselő úr tegnap vette át a 
megbízólevelét.  
 
Szita Károly polgármester soha nem firtatja a lemondás okát.  
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-----Hozzászólások----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő módosító indítványt küldött, aminek tartalma, hogy a 
2022. novemberi közgyűlésen hozzanak döntést a külső tagokra vonatkozólag. Képviselő úr 
delegálása rendben van. Ügyrendi javaslata volt, hogy az első két pontról külön szavazzanak, 
és a külső tagokról is külön szavazzanak.  
 
Szita Károly polgármester a módosító indítványt nem támogatta, a határozati javaslati 
pontokról külön döntsenek.  

Szavazás eredménye 
 

#: 5584   Száma: 22.09.22/2/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:14  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József módosító indítványáról a testület az alábbiak szerint 
szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 3 17.65 16.67 
Nem 14 82.35 77.77 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
 
Megjegyzés: 

Szavazás eredménye 
 

#: 5585   Száma: 22.09.22/2/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:14  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: Kukuly Sándor Mihály képviselő bizottságba delegálásáról az alábbiak szerint 
szavazott a testület:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 



17 

 

 
 
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5586   Száma: 22.09.22/2/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:15  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: Horváthné Bartalos Diána bizottságba delegálásáról az alábbiak szerint 
szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5587   Száma: 22.09.22/2/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:15  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: Járfás Rózsa bizottságba delegálásáról a testület az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 
 

#: 5588   Száma: 22.09.22/2/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:15  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: dr. Kálmánné Kovács Katalin részönkormányzatba delegálásáról az alábbiak 
szerint szavazott a testület:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
108/2022. (IX. 22.) önkormányzati határozat: 
 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 113/2019. (X. 31.) önkormányzati 
határozatának d) pontját úgy módosítja, hogy a Köznevelési, Tudományos és Kulturális 
Bizottság képviselő tagja Teveliné Horváth Melinda helyett Kukuly Sándor Mihály. 

 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:   azonnal 
 
2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 113/2019. (X. 31.) önkormányzati 

határozatának f) pontját úgy módosítja, hogy az Ifjúsági és Sport Bizottság képviselő 
tagja Teveliné Horváth Melinda helyett Kukuly Sándor Mihály. 

 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:   azonnal 
 
3. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 113/2019. (X. 31.) önkormányzati 

határozatának j) pontját úgy módosítja, hogy a Töröcskei Településrészi Önkormányzat 
külső tagja Jandzsó Jenő helyett dr. Kálmánné Kovács Katalin. 

 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:   azonnal 
 



19 

 

4. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 120/2019. (XI. 28.) önkormányzati 
határozatának a) pontját úgy módosítja, hogy a Jogi, Ügyrendi és Összeférhetetlenségi 
Bizottság külső szakértő tagja dr. Kovács Dániel Pál helyett Horváthné Bartalos Diána. 

 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:   azonnal 
 
5. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 120/2019. (XI. 28.) önkormányzati 

határozatának c) pontját úgy módosítja, hogy a Népjóléti Bizottság külső szakértő tagja 
Szabó Teodóra helyett Járfás Rózsa. 

 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:   azonnal 

 
 
 
Szita Károly polgármester gratulált a testületi tagoknak és a delegáltaknak, átadta a szót 
Bereczki Dávid képviselőnek az eskütételre.  
 
 
A külső testületi tagok letették esküjüket. 
 
 

-----3 Előterjesztés a pénzbeli és természetben nyújtott települési támogatásokról szóló 
6/2015. (II. 27.) önkormányzati rendelet módosításáról----- 

 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 
Szita Károly polgármester átadta a szót dr. Csillag Gábor jegyzőnek a módosító indítványok 
ismertetésére. 
 
dr. Csillag Gábor jegyző dr. Nadrai Norbert József módosító indítványát ismertette. A 
rendeletben meghatározott százalékos összeget konkrét összegekben kívánja meghatározni. Ez 
a két összeg ugyanaz, nem javasolja elfogadni. A képviselő javaslata volt a fűtési támogatás 
idejére volt, ami hat hónapra vonatkozik. Átvezették egy másik módosítási indítványát is. Az 
előrefizetős mérővel kifejezést alkalmazták a jogszabályban. Ezen kívül stilisztikai 
módosítások voltak még. Nem javasolja módosító indítvány elfogadását, amelyekkel 
egyetértett, azok beépültek a rendeletbe.  
 
Szita Károly polgármester arról fognak dönteni, amelyek képviselői indítvány kapcsán a 
módosítás nem találkozik az előterjesztő véleményével.  
 
Pintér Attila képviselő Ügyrendi javaslata, hogy a szeptember 1-i közgyűlésen felvetett 
izzócserével kapcsolatos határozati javaslatát erősítse meg a Közgyűlés.  
 
Szita Károly polgármester feleslegesnek tartja a határozati javaslatot, mert két hónapja ezen 
dolgozik alpolgármester úr. Okafogyott.  
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Szavazás eredménye 
 

#: 5589   Száma: 22.09.22/3/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:21  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a módosító indítványok elfogadásáról a testület az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 5 29.41 27.78 
Nem 11 64.71 61.10 
Tartózkodik 1 5.88 5.56 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5590   Száma: 22.09.22/3/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:21  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a rendelet-tervezetről a testület az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 24/2022.(IX.26.) 
önkormányzati rendeletét a pénzbeli és természetben nyújtott települési támogatásokról 
szóló 6/2015. (II. 27.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva. 
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-----4 Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó gyermekvédelmi és szociális 
ellátásokról szóló 13/2000. (III. 17.) önkormányzati rendelet módosításáról ----- 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy 20%-os emelésre tesz javaslatot. Kiegészítésként 
elmondta, hogy az intézményekbe járó gyerekek 80%-a vagy nem fizet, vagy 50%-os 
kedvezménnyel veszi igénybe az étkezést. Októbertől tesz javaslatot az emelésre, ezért nem 
jelent az idei költségvetésben kiadást, mert három hónappal később kell fizetni.  
 

-----Kérdések----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő a rendelet tartalmaz jogosultsági kritériumokat. Kérdése 
volt, hogy a hiperinfláció alatt mikor kívánja felülvizsgálni a jogosultsági határokat?  
 
dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy az igénybevevők 80%-a részesül kedvezményben, 
az igénybevevők 20%-a az, akinek a teljes összeget meg kell fizetni. 
 

-----Hozzászólások----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő elmondta, hogy az előterjesztésben egy „lenne” szó 
okozott problémát a 63,6 milliós összegre vonatkozóan. A bizottsági ülésen tisztázták a pontos 
összeget, ezért van a frissített módosító indítványa. Nem javasolta a térítési díjak emelését, ez 
a rendelet-módosítási javaslatának a lényege. Amit Jegyző úr elmondott, hogy csak 20%-a az 
igénybevevője, ennek az összegnek a költségvetést nem nagyon érinti. Eddig is találtak olyan 
tételeket a költségvetésben, amelyeket nem lehetett indokolni. 2022. júliusig nem lehetett 
emelni a díjakat. Az óvodában 1.720,-Ft, alsó tagozatban 2060,-Ft, középiskolában 3.030,-Ft, 
fogyatékkal élőknél pedig 4.020,-Ft-os emelés lesz, amennyiben minden nap igénybe veszik az 
étkezést. Véleménye szerint nem most van az ideje az emelésnek.  
 
Szita Károly polgármester kérte a képviselőket, hogy először a módosító indítványokról 
szavazzanak.  

Szavazás eredménye 
 

#: 5591   Száma: 22.09.22/4/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:26  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a módosító indítványokról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 4 23.53 22.22 
Nem 13 76.47 72.22 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
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Szavazás eredménye 
 

#: 5592   Száma: 22.09.22/4/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:26  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a módosító indítványban írt rendelet-tervezetről az alábbiak szerint 
szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 4 23.53 22.22 
Nem 12 70.59 66.66 
Tartózkodik 1 5.88 5.56 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5593   Száma: 22.09.22/4/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:27  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 14 82.36 77.77 
Nem 1 5.88 5.56 
Tartózkodik 2 11.76 11.11 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 25/2022.(IX.27.) 
önkormányzati rendeletét a személyes gondoskodást nyújtó gyermekvédelmi és szociális 
ellátásokról szóló 13/2000. (III. 17.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
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-----5 Előterjesztés az önkormányzati rendeletek hatályosulásáról ----- 
 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
 

dr. Csillag Gábor jegyző szóbeli kiegészítésként elmondta, hogy a rendeletek hatályosulásáról 
szóló előterjesztés lesz azoknak az önkormányzati rendeletek módosítására tesznek javaslatot, 
amelyek vagy időközben jogszabályváltozás során módosítást igényelnek, vagy az alkalmazott 
gyakorlat igényli a módosítást.   
 
 

-----Kérdések----- 
 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő hogy lehet, hogy az előterjesztés dátuma a mai nap, 
mikor ezt a bizottságok már megtárgyalták?  
 
Szita Károly polgármester kérte a jegyzőt, hogy figyeljenek az előterjesztések dátumára.  
 
 

-----Hozzászólások----- 
 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő módosító indítványt nyújtott be. Az eddig benyújtott 
előterjesztésekből és rendelet-tervezetekből többet szerepeltet. Egy módszertant ígért a Jogi 
Bizottság, amit a 2. pont tartalmaz, a 3. a költségvetés kapcsán a köztisztviselők illetményét 
egy többlépcsős életpálya alapján fogja meghatározni. Az életpályával kapcsolatos anyag nem 
készült még el, de javasolta, hogy az illetményalap emelés és eredeti alapilletmény visszaállítást 
támogassa. Azon dolgozóknak, akiknek a jövedelme nagyon alacsony, egy rendkívüli inflációs 
bérkiegészítést állapítson meg. A kedvtelésből tartott állatok kapcsán javasolta, hogy ahol 
önkormányzati tulajdon van, ott a házirendek tartalmazzák ezt a kedvtelésből tartott állatokra 
vonatkozó szabályt. A hűségjutalommal kapcsolatos javaslattal nem ért egyet, mert nem havi 
jövedelemmel állapítja meg, hanem fix összegekben, amik rendkívül alacsony összegek. A cél 
nemes, de a kivitelezése nem megfelelő. A helyi népszavazási rendeletet javasolja módosítani, 
hogy 25%-ról 10%-ra vigyék le a javaslatot. A közterület rendeletre vonatkozó szabályozásban 
a választási plakáthelyek meghatározása bekerült 2019-ben, véleménye szerint nem helyes, 
nem határozható meg, hogy hova helyezhető ki plakát. Ezelőtt a jelölő szervezetekkel 
állapodtak meg módosító javaslatot. A fizetőparkolókkal kapcsolatos rendeletnél a 
takarékosság és a védelem költségvetése határozta meg. Javasolta, hogy a képviselők ingyenes 
parkolását töröljék.  
 
Szita Károly polgármester kérte, hogy minden módosító indítványt írásba adjanak be. Jegyző 
úr a módosító indítványokat nem támogatja.  
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Szavazás eredménye 

 
#: 5594   Száma: 22.09.22/5/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:33  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Egyszerű szavazás 
 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József módosító indítványairól az alábbiak szerint szavazott 
a testület:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 3 17.65 16.67 
Nem 13 76.47 72.21 
Tartózkodik 1 5.88 5.56 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5595   Száma: 22.09.22/5/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:33  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József módosító rendelet-tervezetéről a testület az alábbiak 
szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 3 17.65 16.67 
Nem 13 76.47 72.21 
Tartózkodik 1 5.88 5.56 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 
 

#: 5596   Száma: 22.09.22/5/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:33  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
109/2022. (IX. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármesteri 
Hivatala Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítását az előterjesztés melléklete szerint 
2022. október 1. napjával jóváhagyja.  
 
Felelős:   Szita Károly polgármester  
Közreműködik:  dr. Csillag Gábor jegyző  
Határidő:   2022. október 1. 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5597   Száma: 22.09.22/5/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:34  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület az önkormányzati rendeletek hatályosulásáról szóló előterjesztésben 
szereplő rendeletmódosítások egyszerre történő szavazásáról az alábbiak szerint döntött:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 
 

#: 5598   Száma: 22.09.22/5/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:34  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a kedvtelésből tartott állatok tartásáról szóló 54/2013. (XI.20.) 
önkormányzati rendelet módosításáról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 26/2022.(IX.27.) 
önkormányzati rendeletét a kedvtelésből tartott állatok tartásáról szóló 54/2013. (XI.20.) 
önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
 
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5598   Száma: 22.09.22/5/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:34  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a hivatali helyiségen kívüli és a hivatali munkaidőn kívül történő 
házasságkötés és bejegyzett élettársi kapcsolat létesítése engedélyezésének szabályairól és 
díjairól szóló 27/2017. (VI. 19.) önkormányzati rendelet módosításáról az alábbiak szerint 
szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 27/2022.(IX.27.) 
önkormányzati rendeletét a hivatali helyiségen kívüli és a hivatali munkaidőn kívül 
történő házasságkötés és bejegyzett élettársi kapcsolat létesítése engedélyezésének 
szabályairól és díjairól szóló 27/2017. (VI. 19.) önkormányzati rendelet módosításáról, 
mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5598   Száma: 22.09.22/5/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:34  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a kitüntetések és díjak alapításáról és adományozásáról szóló 23/1991. 
(X. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 28/2022.(IX.27.) 
önkormányzati rendeletét a kitüntetések és díjak alapításáról és adományozásáról szóló 
23/1991. (X. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva. 

Szavazás eredménye 
 

#: 5598   Száma: 22.09.22/5/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:34  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a lakáscélú helyi támogatásokról szóló 3/2001. (III. 1.) önkormányzati 
rendelet módosításáról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
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Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 29/2022.(IX.27.) 
önkormányzati rendeletét a lakáscélú helyi támogatásokról szóló 3/2001. (III. 1.) 
önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5598   Száma: 22.09.22/5/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:34  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a közösségi együttélés alapvető szabályairól szóló 7/2013. (III. 4.) 
önkormányzati rendelet módosításáról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 30/2022.(IX.27.) 
önkormányzati rendeletét a közösségi együttélés alapvető szabályairól szóló 7/2013. (III. 
4.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5598   Száma: 22.09.22/5/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:34  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a Közgyűlés és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
85/2012. (XII. 17.) önkormányzati rendelet módosításáról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
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Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 31/2022.(IX.27.) 
önkormányzati rendeletét a Közgyűlés és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 85/2012. (XII. 17.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva. 

 
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5598   Száma: 22.09.22/5/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:34  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
 
Tárgya: a testület az utcanév és városrésznév megállapításának, közintézmény 
elnevezésének, valamint az utcanév, házszámtábla és emléktábla elhelyezésének rendjéről 
szóló 10/1991. (V. 20.) önkormányzati rendelet módosításáról az alábbiak szerint 
szavazott:  
 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
 
Megjegyzés: 
 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 32/2022.(IX.27.) 
önkormányzati rendeletét az utcanév és városrésznév megállapításának, közintézmény 
elnevezésének, valamint az utcanév, házszámtábla és emléktábla elhelyezésének rendjéről 
szóló 10/1991. (V. 20.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva. 
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Szavazás eredménye 

 
#: 5598   Száma: 22.09.22/5/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:34  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület az átruházott hatáskörben felhasználható Támogatási Keretek és a 
Környezetvédelmi Alap kezeléséről szóló 51/1995.(XII.29.) önkormányzati rendelet 
módosításáról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 33/2022.(IX.27.) 
önkormányzati rendeletét az átruházott hatáskörben felhasználható Támogatási Keretek 
és a Környezetvédelmi Alap kezeléséről szóló 51/1995.(XII.29.) önkormányzati rendelet 
módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5598   Száma: 22.09.22/5/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:34  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a Deseda-tó és környéke, mint helyi jelentőségű természetvédelmi 
terület védelméről és használatának szabályairól szóló 40/2020. (IX. 29.) önkormányzati 
rendelet módosításáról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 34/2022.(IX.27.) 
önkormányzati rendeletét a Deseda-tó és környéke, mint helyi jelentőségű 
természetvédelmi terület védelméről és használatának szabályairól szóló 40/2020. (IX. 29.) 
önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
 
-----6 Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város településkép védelméről szóló 49/2017. 

(XII. 13.) önkormányzati rendelet módosításának elfogadásáról ----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések----- 
 
Pintér Attila képviselő kérdezte, hogy a rendeletalkotónak biztosan az e a szándéka, ami a 
rendelet leírásában szerepel? A megállító táblák kihelyezésére most olyan szabály vonatkozna, 
ami szerint csak a cég nevét, címét lehet ráírni. Biztosan ilyen tartalmú megállító táblát lehet 
csak kihelyezni? A konténerházak elhelyezéséről szóló rendelkezésben az szerepel, hogy 
Kaposvár közigazgatási területén csak kivételes esetben lehet konténerházat elhelyezni. 
Véleménye szerint ez ma trendi építkezés. Nem támogatja, hogy konténerházat sehol ne 
lehessen elhelyezni. Biztosan az volt a szándék, hogy ilyen szigorú szabályozás szerettek volna? 
Vannak olyan helyek, ahol ízlésesen el lehet helyezni egy ilyen konténerházat.  
 
Halászné Jakab Eszter főépítészi munkatárs elmondta, hogy a korábbi előírások szerint nem 
változott semmi. Annyit tettek hozzá a bekezdéshez, hogy illeszkedni kell a vendéglátóegység 
teraszának stílusához. Ezt tartalmazta a korábbi előírás is, ez csak pontosítás. A 
konténerházakra is ugyanez vonatkozik, nem szeretnék látni a zártkertekbe sem, mert nem illik 
a présházakhoz. Ő még nem találkozott széppel. Nem változtattak rajta. Azokban a gazdasági 
övezetekbe lehet ilyet elhelyezni kereskedelmi, vendéglátó funkcióra, ahol gazdasági 
tevékenység működik ténylegesen. Azt vették ki, hogy van olyan gazdasági övezet, amibe nem 
konkrétan termelő, gyártó működés van, ott is el lehessen helyezni.  
 

-----Hozzászólások----- 
 
dr. Szép Tamás tanácsnok a megfogalmazás neki is megütötte a szemét. Lakókocsit sem lehet 
elhelyezni, tárolni.  Akkor most a város határába vagy vidékre vigye el, és ott tárolja, a saját 
udvarán nem állhat?  
 
Szita Károly polgármester képviselő úr adjon be módosító indítványt írásban.  
 
dr. Szép Tamás tanácsnok hirdetnek egész minőségi konténerekből átalakított családi 
házakat. Véleménye szerint nem szükséges generálisan megtiltani az elhelyezést.  
 
Pintér Attila képviselő elmondta, hogy lehet az lesz a megoldás, hogy a következő ülésre át 
kell tekinteni a rendeletet és módosításokat javasolni. Az előterjesztés úgy fogalmaz, hogy a 
korábbi rendelkezés helyébe lép ez a megfogalmazás. Nem építész, de azt tudja, hogy a 
konténerházas építkezés ma már egészen más fogalom, mint régen volt. A másik téma, hogy 
valaki vendégként érkezik lakókocsival valakihez és nem állhat a város közigazgatási területén 
sehol sem, csak az áll rendelkezésre, ami eddig is. Javasolta, hogy foglalkozzon a Közgyűlés 
ezzel a rendelettel, hogy életszerű legyen. Ha a megállító tábla kihelyezését megengedik, akkor 
egy figyelemfelhívó mondat is elhelyezhető legyen rajta, ne csak az üzlet neve, címe.  
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Halászné Jakab Eszter főépítészi munkatárs elmondta, hogy Kormányrendelet szabályozza, 
hogy a megállító táblára mit lehet kiírni. A gazdasági reklám teljesen más fogalom. Arra a 
településképi helyi rendelet nem is tartalmazhat előírásokat.  
 
 
Szita Károly polgármester egyetért abban, hogy például ha le van árazva az alsónadrág, az ne 
kerüljön rá a táblára.  
 
Halászné Jakab Eszter főépítészi munkatárs elmondta, hogy ha valaki lakókocsival érkezik 
a városba az teljesen más, mintha egy ingatlanra telepítik és ott hagyják. A kettő nem ugyanaz 
a kategória. Biztosan van szép konténerház, akár luxus kialakítású is, de ezt nagyon nehéz lenne 
szabályozni, hogy melyik engedélyezhető utcaképileg. Szerkezetileg valószínűleg be vannak 
minősítve, de a lakóépületekkel kapcsolatos feltételeknek lehet, hogy nem felelnek meg.  
 
Szita Károly polgármester javasolta, hogy most fogadják el a módosításokat, de készüljön 
arra, hogy ez még vissza fog kerülni a Közgyűlés elé. Kérte, hogy hozzanak képeket a 
konténerházakról, próbálják meggyőzni arról, hogy lehessen ilyeneket is telepíteni.  

 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5599   Száma: 22.09.22/6/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:45  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 13 81.25 72.21 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 3 18.75 16.67 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
110/2022. (IX. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a Kaposvár Megyei Jogú Város 
településkép védelméről szóló önkormányzati rendelet módosításának elfogadásáról szóló 
előterjesztést és az alábbiak szerint határozott: 
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Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a Kaposvár Megyei Jogú Város településkép 
védelméről szóló önkormányzati rendelet módosítása kapcsán lefolytatott partnerségi 
és szakhatósági egyeztetést az előterjesztés 1. melléklete szerinti jegyzőkönyvvel 
elfogadja és lezárja. 
 
Felelős:             Szita Károly polgármester  
Közreműködik:  Boa Árpád városi főépítész 
Határidő:     azonnal 

 
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5600   Száma: 22.09.22/6/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:45  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a rendeletmódosításról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 13 81.25 72.21 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 3 18.75 16.67 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 35/2022.(IX.27.) 
önkormányzati rendeletét Kaposvár Megyei Jogú Város településkép védelméről szóló 
49/2017. (XII. 13.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva. 
 
 
 
-----7 Előterjesztés a településterv, a településképi arculati kézikönyv és a településképi 
rendelet partnerségi egyeztetésének szabályairól szóló új rendelet megalkotásáról----- 

 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

 
-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
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Szavazás eredménye 
 

#: 5601   Száma: 22.09.22/7/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:45  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 36/2022.(IX.27.) 
önkormányzati rendeletét a településterv, a településképi arculati kézikönyv és a 
településképi rendelet partnerségi egyeztetésének szabályairól, mely a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva. 
 
 

-----8. Előterjesztés a vízközmű-szolgáltatási ágazat gördülő fejlesztési tervéről 2023-
2037----- 

 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 
 

-----Kérdések----- 
 

 
Felder Frigyes képviselő a 40. pontban a forintok pontosítását kérte. 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő a forráshiányból meg nem valósított beruházások indokát 
hol találja meg?  
 
Szita Károly polgármester Nadrai képviselő úr kérdésére a műszaki igazgató megadja a 
választ, a 40. pont elírás, módosítva lesz. 
 
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
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Szavazás eredménye 
 

#: 5602   Száma: 22.09.22/8/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:47  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 15 100.00 83.33 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 15 100.00 83.33 
Nem szavazott 2   11.11 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
111/2022. (IX. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a víziközmű-szolgáltatási ágazat 2023. 
évi gördülő fejlesztési tervének elfogadásáról szóló előterjesztést és a következő határozatokat 
hozta. 
 

1. A Közgyűlés, mint a „12. Kaposvár – Juta – Kaposhomok – Zselickislak ivóvíz” (11-
20473-1-004-00-01) a víziközmű-rendszeren érintett valamennyi ellátásért felelős 
önkormányzat képviseletében a víziközmű rendszer a 2011. évi CCIX. törvény 11. §-a 
és az 58/2013. (II.27.) Kormányrendelet 90/A-G §-ai alapján, a 2023. évtől kezdődő 15 
éves időtartamra vonatkozóan összeállított, az előterjesztés mellékleteit képező 
beruházási tervrészeket jóváhagyja. 

 
     Felelős:              Szita Károly polgármester 
     Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 
                                Balogh Beáta igazgató 
     Határidő:           azonnal 
 
2. A Közgyűlés, mint a „12. Kaposvár – Juta – Kaposhomok – Zselickislak ivóvíz” (11-20473-

1-004-00-01) a víziközmű-rendszeren érintett valamennyi ellátásért felelős önkormányzat 
képviseletében a víziközmű rendszer a 2011. évi CCIX. törvény 11. §-a és az 58/2013. 
(II.27.) Kormányrendelet 90/A-G §-ai alapján, a 2023. évtől kezdődő 15 éves időtartamra 
vonatkozóan összeállított, gördülő fejlesztési terv mellékleteit képező felújítási és pótlási 
tervrészeket jóváhagyja. 

 
     Felelős:              Szita Károly polgármester 
     Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 
                                Balogh Beáta igazgató 
     Határidő:           azonnal 
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3. A Közgyűlés, mint a „28. Kaposvár szennyvíz” (21-20473-1-001-01-10) közműrendszer 

tekintetében eljáró ellátásért felelős önkormányzat a szennyvíz közműrendszer rendszer a 
2011. évi CCIX. törvény 11. §-a és az 58/2013. (II.27.) Kormányrendelet 90/A-G §-ai 
alapján a 2023. évtől kezdődő 15 éves időtartamra vonatkozóan összeállított, gördülő 
fejlesztési terv mellékleteit képező beruházási tervrészeket jóváhagyja. 

 
     Felelős:              Szita Károly polgármester 
     Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 
                                Balogh Beáta igazgató 
     Határidő:           azonnal 
 
4. A Közgyűlés, mint a „28. Kaposvár szennyvíz” (21-20473-1-001-01-10) közműrendszer 

tekintetében eljáró ellátásért felelős önkormányzat a szennyvíz közműrendszer rendszer a 
2011. évi CCIX. törvény 11. §-a és az 58/2013. (II.27.) Kormányrendelet 90/A-G §-ai 
alapján a 2023. évtől kezdődő 15 éves időtartamra vonatkozóan összeállított, gördülő 
fejlesztési terv mellékleteit képező felújítási és pótlási tervrészeket jóváhagyja. 

 
     Felelős:              Szita Károly polgármester 
     Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 
                                Balogh Beáta igazgató 
     Határidő:           azonnal 
 
5. A Közgyűlés, mint a „40. Simonfa – Zselickislak – Zselicszentpál – Töröcske szennyvíz” 

(22-17491-1-004-00-11) a víziközmű-rendszeren érintett valamennyi ellátásért felelős 
önkormányzat képviseletében a szennyvíz közműrendszer rendszer a 2011. évi CCIX. 
törvény 11. §-a és az 58/2013. (II.27.) Kormányrendelet 90/A-G §-ai alapján a 2023. évtől 
kezdődő 15 éves időtartamra vonatkozóan összeállított, gördülő fejlesztési terv mellékleteit 
képező beruházási tervrészeket jóváhagyja. 

 
     Felelős:              Szita Károly polgármester 
     Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 
                                Balogh Beáta igazgató 
     Határidő:           azonnal 
 
6. A Közgyűlés, mint a „40. Simonfa – Zselickislak – Zselicszentpál – Töröcske szennyvíz” 

(22-17491-1-004-00-11) a víziközmű-rendszeren érintett valamennyi ellátásért felelős 
önkormányzat képviseletében a szennyvíz közműrendszer rendszer a 2011. évi CCIX. 
törvény 11. §-a és az 58/2013. (II.27.) Kormányrendelet 90/A-G §-ai alapján a 2023. évtől 
kezdődő 15 éves időtartamra vonatkozóan összeállított, gördülő fejlesztési terv mellékleteit 
képező felújítási és pótlási tervrészeket jóváhagyja. 

 
     Felelős:              Szita Károly polgármester 
     Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 
                                Balogh Beáta igazgató 
     Határidő:           azonnal 
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7. A Közgyűlés felhatalmazza Szita Károly polgármestert, hogy az előterjesztéshez 
mellékletként csatolt 3 db meghatalmazást a „12. Kaposvár – Juta – Kaposhomok – 
Zselickislak ivóvíz”, a „28. Kaposvár szennyvíz” és a „40. Simonfa – Zselickislak – 
Zselicszentpál – Töröcske szennyvíz” közműrendszerekre vonatkozóan aláírja, annak 
érdekében, hogy a KAVÍZ Kft. a fenti pontokban szereplő gördülő fejlesztési terveket az 
elfogadott tartalommal jóváhagyás végett benyújtsa a Magyar Energetikai és Közmű-
szabályozási Hivatal részére. 

 
     Felelős:              Szita Károly polgármester 
     Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 

        Balogh Beáta igazgató 
     Határidő:           azonnal 
 

-----9 Előterjesztés a gyepmesteri és ebrendészeti feladok ellátásával összefüggő 
támogatási szerződés módosításáról ----- 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy a korábbi szerződést a jogszabályoknak 
megfelelően módosították.  

-----Kérdések----- 
 

Felder Frigyes képviselő kérdése volt, hogy hány bírság született nem megfelelő állattartás 
okán? Az ebek elaltatása milyen döntési folyamat lesz, ki fog erről dönteni?  
 
dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy bírság született, a pontos számot megadja a képviselő 
részére. Az új jogszabály jegyzői hatáskörbe adja a kutyák elaltatását, ilyen engedélyt még nem 
adtak ki.  
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5603   Száma: 22.09.22/9/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:49  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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112/2022. (IX. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a gyepmesteri és ebrendészeti feladok 
ellátásával összefüggő támogatási szerződés módosításáról szóló előterjesztést és az alábbi 
határozatokat hozta: 
 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a támogatási szerződés módosítását 
elfogadja, és a polgármestert felhatalmazza a szerződés aláírására, a szerződés 
esetlegesen szükségessé váló módosításainak átvezetésére utólagos beszámolási 
kötelezettséggel. 
 
Felelős: dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: dr. Bálizsné Heizler Krisztina aljegyző 

Vígh Attila ügyvezető 
Határidő:  2022. szeptember 30. 

 
-----10 Előterjesztés a lejárt határidejű közgyűlési határozatokról ----- 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
 

-----Kérdések----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a 122/2021. határozat Kontrássy u. 6., 350 millió forint 
bejegyzéséről van szó. Ha jól emlékszik 60 millióért adták el az épületet. Visszavásárlási jogot 
kötöttek e ki akkor? Május 25-én volt egy jégkár Kaposváron, ennek az épületnek az ablakait 
kitörte. Még most is ott vannak a kitört üvegek, a teraszajtó nyitva van. Teljesen gondozatlan 
az épület, történt-e felszólítás a gondozásra? Egy 9 lakásos társasház épülne itt, a parkolást hol 
képzelik el, mert már most is nagy a terhelés. Az 52/2022-es határozatban az 5 fő szakápoló 
jogviszonyának megszüntetésére kérdezett rá, hogy mi lett a sorsuk? A 71/2022-es 
önkormányzati határozatban a belépődíjak emelésével kapcsolatban kérdezte – amit nem 
támogatott – mennyi plusz bevételt hozott? Van-e konkrét érdeklődője a Dózsa Gy. u. 14. sz. 
ingatlannak?  
 
dr. Csillag Gábor jegyző megköszönte a Kontrássy u. 6. sz. ingatlannal kapcsolatos 
észrevételt. A tulajdonost felszólítják az épület gondozására. A határozat pont arról szól, hogy 
nem kapta meg a 350 millió forintos hitelt, mert nincs bejegyezve az ingatlan-nyilvántartásba. 
A hitelt akkor kaphatja meg, ha további ingatlanokat is bevon. A szakápolókkal kapcsolatban 
elmondta, hogy egy dolgozó elment Budapestre, kettő dolgozó a Mozgáskorlátozottak 
Egyesületénél megbízási jogviszonyban dolgozik, a negyedik dolgozó elhelyezkedett 
ugyanebben a szférában. A múzeum a beszámolójában tájékoztatást ad majd. A Dózsa Gy. u. 
14. sz. ingatlannal kapcsolatban, nem tud ilyen vevőről.  
 
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el. 
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Szavazás eredménye 
 

#: 5604   Száma: 22.09.22/10/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:53  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
 
Megjegyzés: 
 
113/2022. (IX. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a lejárt határidejű közgyűlési 
határozatokról szóló előterjesztést, és a következő határozatokat hozta: 
 
1) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 99/2017. (VI. 8.) 

önkormányzati határozat határidejét 2023. szeptember 30-ra módosítja. 
 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. szeptember 30. 
 
2) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 36/2018. (II. 22.) 

önkormányzati határozat 3. pontjának határidejét 2023. december 31-re módosítja. 
 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. december 31. 
 
3) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 47/2021. (IX. 23.) 

önkormányzati határozat 3. pontjának határidejét 2022. december 31-re módosítja. 
 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2022. december 31. 
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4) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 112/2021. (XI. 24.) 
önkormányzati határozat 5. és 6. pontjának határidejét 2022. december 31-re módosítja. 

 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő:  2022. december 31. 
 
5) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 119/2021. (XI. 24.) 

önkormányzati határozat 1.-4. pontjainak határidejét 2023. december 31-re módosítja. 
 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. december 31. 
 
6) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 123/2021. (XI. 24.) 

önkormányzati határozatot az alábbiak szerint módosítja:  
 

„Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Honty Márta iparművész 
és Bors István szobrászművész művészeti hagyatékának 2443 db alkotását megvásárolja 
Bors Katalin tulajdonostól 30.000.000 Ft vételárért, amennyiben a vásárláshoz az Emberi 
Erőforrások Minisztériuma 20.000.000 Ft összegű támogatásával kapcsolatos támogatói 
okirat aláírásra kerül. A vételár fennmaradó további 10.000.000 Ft összegét a Közgyűlés az 
önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 2/2021.(I.28.) önkormányzati rendelet 
céltartalékában elkülönített felhalmozási tartalék keret terhére biztosítja.  

Felelős:   Szita Károly polgármester  
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:  2022. szeptember 30.” 
 
Felelős:   dr. Csillag Gábor jegyző  
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
Határidő:  azonnal 

 
7) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 144/2021. (XI. 25.) 

önkormányzati határozat határidejét 2022. december 31-re módosítja. 
 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2022. december 31. 
 
8) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése tudomásul vette a polgármester 2022. évi 

szabadságának ütemezésére adott tájékoztatatást. 
 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
 Határidő:  folyamatos 
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9) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 41/2022. (IV. 28.) 
önkormányzati határozat 5. pontjának határidejét 2022. október 15-re módosítja. 

 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2022. október 15. 
 
 
10) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy az 58/2022. (IV. 28.) 

önkormányzati határozat határidejét 2022. október 31-re módosítja. 
 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2022. október 31. 
 
11) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 68/2022. (VI. 16.) 

önkormányzati határozat 10. pontjának és 11. pontjának de minimis támogatásra 
vonatkozó határidejét 2022. december 31-re módosítja. 

 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2022. december 31. 
 
12) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 76/2022. (VI. 16.) 

önkormányzati határozat 7., 11. és 13. pontjának határidejét 2023. szeptember 30-ra 
módosítja. 

 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. szeptember 30. 
 
13) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 25/2016. (II. 25.) 

önkormányzati határozat 2./a pontjának 17. alpontját az alábbiak szerint módosítja:  
 
„17. az Iskola köz tömbbelsőjében az „óvoda céljára kijelölt terület” megnevezésű 
szabályozási elemet és az elővásárlási jog bejegyzést az alábbi belterületi ingatlanokról 
törli: 
a Kaposvár, Fő u. 38. szám alatti 398/1 és 398/2 hrsz,  
a Kaposvár, Fő u. 36. szám alatti 400 hrsz,  
a Kaposvár, Fő u. 34/A. szám alatti 403/1 hrsz  és  
a Kaposvár, Fő u. 32/A. szám alatti 403/2 hrsz.  

 
Felelős:  Szita Károly polgármester  
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő: 2022. október 30.” 

 
Felelős:   dr. Csillag Gábor jegyző  
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
Határidő:  azonnal 
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-----11 Előterjesztés óvodavezetői (magasabb vezetői) beosztás ellátására vonatkozó 
megbízásról ----- 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
Szita Károly polgármester köszöntötte Darázs Judit pályázót, aki beadta jelentkezését. Átadta 
a szót Darázs Judit részére.  
 
Darázs Judit pályázó elmondta, hogy 2002. szeptember 1. óta dolgozik a Tar Csatár Központi 
Óvodában és óvodáiban. 5. éve általános helyettes itt, a benyújtott pályázatával szeretné 
elnyerni az intézményvezetői tisztséget.  

-----Kérdések----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő polgármester úrtól kérdezte, hogy 2019-ben változott a 
törvényi szabályozás, ezért az intézményi alkalmazotti közösség véleménye nem kell a 
kinevezéshez. Korábban volt egy előterjesztés, ami arról szólt, hogy az előző vezető újra 
kinevezhető, ha a nevelőtestület 2/3-a támogatja. Kérdezte, hogy a szabályozástól függetlenül 
fontosnak tartja-e kikérni a testület véleményét? A korábbi vezető bére sokkal magasabb volt, 
mint a pályázóé, miért van ez? Mennyit keres egy pályakezdő óvónő, dajka, és a 20 éve pályán 
levő?  
 
Szita Károly polgármester azt mondja a jogszabály, hogy ha valaki betöltött 5 éven belül egy 
vezetői tisztséget, és bírja a nevelőtestület bizalmát, akkor kinevezhető. Ha nem kap 2/3-ot, 
akkor kötelezően ki kell írni pályázatot. Erre a pályázatra jelentkezett. Nem kellene 
megkérdezni a nevelőtestületet, de megkérdezte, és támogatják. A bér a besorolás szerinti bér. 
A bére növekedni fog idővel.  

-----Hozzászólások----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő megköszönte a válaszokat. Gratulál a nevelőtestület 
támogatásához. Javasolta, hogy a jövőben a döntéshozókkal is osszák meg a véleményt.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5605   Száma: 22.09.22/11/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 09:59  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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114/2022. (IX. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta az óvodavezetői (magasabb vezetői) 
beosztás ellátására vonatkozó megbízásról szóló előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 
 
A Közgyűlés megbízza – határozatlan időre szóló közalkalmazotti kinevezésének változatlanul 
hagyása mellett – 2022. november 8. napjától 2027. november 7. napjáig Darázs Juditot a 
Kaposvári Tar Csatár Központi Óvoda óvodavezetői – magasabb vezetői – beosztásának 
ellátásával. 
Illetménye:  573.678,-Ft 
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
Határidő: 2022. október 3. (közlésre) 

2022. október 17. (a magasabb vezetői megbízás elkészítésére) 
 
Szita Károly polgármester gratulált a vezetőnek. Elmondta, hogy hőmérsékletkorlátozás nem 
lesz, a gyerekek ne fázzanak.  
 
 
 

-----12 Előterjesztés fogorvosi ügyeleti szerződésekről ----- 
 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
 

-----Kérdések----- 
 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő kérdése volt, hogy az előterjesztésen szeptember 7-i 
dátum van, miért nem készült el az előterjesztés, miért kellett rendkívüli bizottságot összehívni, 
mi volt az oka?  
 
dr. Csillag Gábor jegyző a valós ok az, hogy a dátum az amikor elkészítette a referens az 
előterjesztést, nem pedig az előterjesztés aláírásának időpontja.  
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el. 
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Szavazás eredménye 

 
#: 5606   Száma: 22.09.22/12/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 10:01  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
115/2022. (IX. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a fogorvosi ügyelethez csatlakozott települések 
(Alsóbogát, Balatonlelle, Barcs, Bárdudvarnok, Baté, Beleg, Bodrog, Bőszénfa, Büssü, 
Cserénfa, Csoma, Csombárd, Csököly, Csurgó, Edde, Fonó, Gadács, Gálosfa, Gige, Gölle, 
Hajmás, Hedrehely, Hencse,  Hetes,  Igal,  Jákó,  Juta, Kadarkút, Kaposfő, Kaposgyarmat, 
Kaposhomok, Kaposkeresztúr, Kaposmérő, Kaposújlak, Kaposszerdahely, Kazsok, 
Kisasszond, Kisgyalán, Kiskorpád, Kőkút, Magyaratád, Magyaregres, Mezőcsokonya, Mike,  
Mosdós, Nagybajom, Orci, Osztopán, Ötvöskónyi, Pálmajor, Patalom, Patca, Ráksi, 
Rinyakovácsi, Sántos, Segesd, Simonfa, Somogyaszaló, Somogyjád, Somogysárd, Somogyszil, 
Szabadi, Szenna, Szentbalázs, Szentgáloskér, Szilvásszentmárton, Taszár, Újvárfalva,  Várda, 
Visnye, Zimány, Zselickisfalud, Zselickislak, Zselicszentpál) megállapodását a jelen melléklet 
szerinti tartalommal módosítja, egyben felhatalmazza a Polgármestert és a Kaposvári 
Humánszolgáltatási Gondnokság igazgatóját a településekkel kötendő fogorvosi ügyeleti 
ellátásról szóló módosított megállapodások aláírására. 

 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Nagyné Horváth Mónika népjóléti referens 
      Határidő:  2022. december 31. 
 

-----13 Előterjesztés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíj 2023. 
évi fordulóhoz való csatlakozásról ----- 

 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

 
-----Kérdések nem hangzottak el. ----- 
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-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
 

 
Szavazás eredménye 

 
#: 5607   Száma: 22.09.22/13/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 10:01  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
116/2022. (IX. 22.) önkormányzati határozat: 
 

1.) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2023. évi fordulójához való 
csatlakozásról szóló előterjesztést és úgy határozott, hogy amennyiben a pályázat az 
előző évihez hasonló tartalommal kerül kiírásra, úgy csatlakozik a Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2023. évi rendszeréhez, és 
felhatalmazza a polgármestert a csatlakozási nyilatkozat aláírására.  
 
Felelős: Szita Károly polgármester  
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
Határidő: kiírást követő 15 napon belül 

 
2.) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése felhatalmazza a polgármestert, hogy 

amennyiben a pályázat nem az előző évihez hasonló tartalommal kerül kiírásra, úgy 
hozzon döntést arra vonatkozóan, hogy az Önkormányzatnak célszerű-e csatlakozni a 
Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz, s erről a 
Közgyűlést a soron következő ülésén tájékoztassa. 

 
Felelős: Szita Károly polgármester  
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
Határidő: kiírást követő 15 napon belül 
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3.) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése kötelezettséget vállal arra, hogy az 
önkormányzat Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz 
történő csatlakozás esetén a 2023. évi Bursa ösztöndíjra 5.750 e/Ft önkormányzati 
önrészt biztosít, melyet a 2023. évi költségvetési rendeletében a szociálpolitikai 
előirányzatok között szerepeltet.  
 
Felelős: Szita Károly polgármester  
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
                           Balogh Beáta igazgató 
Határidő: 2023. február 28. 

 
 

-----14 Előterjesztés ingatlan elidegenítéséhez való hozzájárulás ügyében ----- 
 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

 
-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5608   Száma: 22.09.22/14/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 10:02  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 15 100.00 83.33 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 15 100.00 83.33 
Nem szavazott 2   11.11 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
 
Megjegyzés: 
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117/2022. (IX. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Bank Flórián és Bank- Miseta 
Csilla kérelmének helyt ad, és a Kaposvár, belterület 13159 hrsz.-ú, a természetben 7400 
Kaposvár, Toponári út 58. szám alatti ingatlan Bank- Miseta Csilla 1/2-ed arányú tulajdoni 
illetőségének Bank Flórián részére történő elidegenítéséhez hozzájárul. 
 
Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

Határidő: azonnal 
 
 

-----15 Előterjesztés egyéb vagyonhasznosítási ügyekről ----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

 
-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
 

 
Szavazás eredménye 

 
#: 5609   Száma: 22.09.22/15/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 10:03  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
118/2022. (IX. 22.) önkormányzati határozat: 
 
1.) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú 

Város Önkormányzata a 9053 hrsz-ú önkormányzati ingatlanból kialakuló 311 m2 területű 
9053/1 hrsz-ú önálló ingatlant 1.010.130 Ft bruttó nyilvántartási értéken a „Kaposvár 
intermodális pályaudvar és kapcsolódó közösségi közlekedési fejlesztések IMCS” 
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elnevezésű projekttel létrejött vagyonelemek tulajdonrendezése érdekében ingyenesen a 
Magyar Állam tulajdonába adja. A tulajdonjog átruházással kapcsolatos nyilatkozatok, 
szerződések aláírására a Közgyűlés a Polgármestert felhatalmazza. 

Felelős:           Szita Károly polgármester  
Közreműködik:          Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:          2023. március 31. 

 
2.) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvár, 7813/6 hrsz-ú, 

„kivett művésztelep” megnevezésű, 2 ha 1474 m2 méretű ingatlan 260 m2 méretű – a 
Szabályozási Tervben Lk-SZ/2 övezetbe sorolt - területét a forgalomképes üzleti 
vagyonkörbe sorolja át.  
 
Felelős:             Szita Károly polgármester  
Közreműködik:            Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:            2022. december 31.  
 

3.) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú 
Város Önkormányzat értékesítésre meghirdeti a Kaposvár, 7813/6 hrsz-ú, „kivett 
művésztelep” megnevezésű, 2 ha 1474 m2 méretű ingatlan 260 m2 méretű – a Szabályozási 
Tervben Lk-SZ/2 övezetbe sorolt – területét az alábbi feltételekkel: 

- az ingatlanrész vételára: nettó 8.000 Ft/m2, amit Áfa fizetési kötelezettség terhel, 
- a telekalakítási vázrajz elkészítése a vevő kötelezettsége és költsége, 
- az ingatlan 40.000 Ft összegű értékbecslési díjának megtérítése a vevőt terheli, 
- a vételár megfizetésére az adásvételi szerződés megkötésekor kerül sor, 
- az adásvételi szerződés elkészíttetése és költségei, valamint a tulajdonjog átvezetésének 

ingatlan-nyilvántartási költségei a vevőt terhelik. 
A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert, hogy döntsön a pályázati eljárás 
eredményéről és a nyertes pályázóval szerződést kössön.  

 
Felelős:                Szita Károly polgármester 
Közreműködik:          Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:               2023. március 31. (pályázati eljárás megindítása) 

 
4.) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy az előterjesztéshez 4. számú 

mellékletént csatolt, a Somogy Megyei Önkormányzattal a Rippl-Rónai Megyei Hatókörű 
Városi Múzeum elhelyezésére a Kaposvár, Fő u. 10. szám alatti ingatlanra kötődött 
térítésmentes használati jogot alapító megállapodást módosító szerződést, valamint az 5. 
számú melléklet szerinti, Kaposvár, Fő u. 10. sz. alatti ingatlan üzemeltetéséről szóló 
megállapodást módosító szerződést jóváhagyja és a Polgármestert felhatalmazza a 
szerződések aláírására. 

 
Felelős:             Szita Károly polgármester  
Közreműködik:            Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:                      2022. december 31. 

 
5.) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári Vagyonkezelő 

Zrt.-vel, a kaposvári 5374/32 hrsz-ú ingatlanra kötött használati megállapodás 11. pontját 
2022. október 1-jétől akként módosítja, hogy a Társaság részére biztosítja az ingatlan 
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albérletbe adását a Kaposvári Zöld Fűtőműhöz szükséges faapríték tárolása céljából, és 
felhatalmazza a Polgármestert a használati megállapodás módosításának aláírására. 

 
Felelős:   Szita Károly polgármester    
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 

 Határidő:   2022. október 1. 
 
 
Szünet után Bereczki Dávid nem vett részt a munkában, így a testület 16 fővel folytatta 
munkáját.  
 

-----16 Előterjesztés a távhőszolgáltatási díjak és a csatlakozási díj megállapításáról, 
valamint az áralkalmazási és díjfizetési feltételekről szóló 4/2006. (II. 28.) 

önkormányzati rendelet módosításáról ----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

-----Hozzászólások----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő módosító indítványt nyújtott be, kérte, hogy szavazzanak 
róla, a Jogi Bizottság támogatta.  
 
dr. Csillag Gábor jegyző is támogatja a módosító indítványt.  
 
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5610   Száma: 22.09.22/16/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 10:23  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József képviselő módosító indítványáról a testület az alábbiak 
szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 
#: 5611   Száma: 22.09.22/16/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 10:23  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
 
Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  
 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 37/2022.(IX.27.) 
önkormányzati rendeletét a távhőszolgáltatási díjak és a csatlakozási díj megállapításáról, 
valamint az áralkalmazási és díjfizetési feltételekről szóló 4/2006. (II. 28.) önkormányzati 
rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
 
 
 

-----17. Tájékoztató a polgármester, a jegyző, a bizottságok és a településrészi 
önkormányzatok átruházott hatáskörben hozott döntéseiről (2022. II. félév)----- 

 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el. ----- 
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Szavazás eredménye 
 

#: 5612   Száma: 22.09.22/17/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 10:24  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a határozati javaslatról a testület az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 15 100.00 83.33 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 15 100.00 83.33 
Nem szavazott 2   11.11 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
119/2022. (IX. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a polgármester, a jegyző, a bizottságok és a 
településrészi önkormányzatok 2022. II. negyedévben átruházott hatáskörben hozott 
döntéseiről szóló tájékoztatót elfogadja. 
 
 
-----18. Tájékoztató a 2022. évi költségvetés I-VII. havi teljesítéséről és az önkormányzati 

hátralékok alakulásáról ----- 
 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
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Szavazás eredménye 
 

#: 5613   Száma: 22.09.22/18/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 10:24  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 15 100.00 83.33 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 15 100.00 83.33 
Nem szavazott 2   11.11 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
120/2022. (IX. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta és tudomásul vette a 2022. évi 
költségvetés I-VII. havi teljesítéséről, illetve az önkormányzati hátralékok alakulásáról szóló 
tájékoztatót. 
 
 

-----19 Előterjesztés alapítványi támogatásról ----- 
 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
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Szavazás eredménye 
 

#: 5614   Száma: 22.09.22/19/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 10:25  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 15 100.00 83.33 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 15 100.00 83.33 
Nem szavazott 2   11.11 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
 
Megjegyzés: 
 
121/2022. (IX. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése hozzájárul az alábbi alapítványi támogatáshoz: 
 

A Polgármesteri Keret terhére 
 

- Kaposvár Város Közbiztonságáért Alapítvány részére    500.000,-Ft 
        (alapítvány működési költségeire.) 

 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta igazgató 
Határidő:  2022. december 31. 
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-----Különálló interpelláció: 1----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „2022. szeptember 1. napjára a polgármester rendkívüli 
ülést hívott össze a drasztikus energiaáremelés miatt a rászorulók fűtési támogatásához 
szükséges soron kívüli rendeletmódosítás miatt. A rendkívüli ülés előtt a képviselőket és 
tanácsnokokat a határozatképesség biztosítása érdekében előzetesen telefonon felhívták. 
Engem a képviselővé választásom óta egyszer sem hívtak, hogy a rendkívüli ülés időpontját 
egyeztessük. A Jogi Bizottság egyik ellenzéki párt által delegált külső tagja jelezte, hogy az 
alpolgármester kétszer is felhívta, hogy rábeszélje, térjen vissza a horvát tengerpartról a Jogi 
Bizottság határozatképességének biztosítása érdekében. A rendkívüli Közgyűlést összehívó 
polgármesternek ezek alapján előre tudnia kellett, hogy az általa megválasztani javasolt két 
bizottsági elnök nélkül nem lesz határozatképes a Jogi Bizottság és így nem tud döntést hozni 
a Közgyűlés a lakosság fűtéstámogatásról. Azonban erről valamennyi képviselőt nem 
tájékoztatta, így módosító javaslatot terjesztettem be, amelyből mára néhányat átemelt. A 
bizottság ülését annak elnöke hívja össze. 2022. augusztus 29-én három bizottsági elnök hívott 
össze rendkívüli bizottsági ülést, úgy, hogy a saját bizottságuk ülésén, amelyet maguk hívtak 
össze, a Jogi és a Pénzügyi Bizottság elnöke nem jelent meg. A két bizottsági elnök mindegyike 
tagja a Jogi Bizottságnak, amelynek ülése határozatképtelen volt távollétük miatt. A Jogi 
Bizottság döntése nélkül a Közgyűlés nem tárgyalhat rendelettervezetet, így a lakosság számára 
nyújtandó fűtési támogatást a Közgyűlés nem szavazhatta meg, amit a polgármester rendkívüli 
Közgyűlés összehívásával halaszthatatlannak ítélt meg. A Jogi Bizottság 2022. június 9-i 
ülésének jegyzőkönyvét a két fenti tanácsnok írta alá, az egyik elnökként, a másik megválasztott 
jegyzőkönyv hitelesítőként. Az állattartási rendeletmódosításról szóló önálló képviselői 
előterjesztésem tárgyalását követően a bizottság határozata a helyi autóbusz-közlekedésének 
díjáról szóló előterjesztés határozati javaslata elfogadásának támogatásáról szól, ami 
értelmetlen. Mindketten aláírták. Tegnap a Jogi Bizottság ülésezett. A nem hivatalos 
Polgármester úrnak címzett interpelláció kérdésében is javította a jegyzőkönyvet. Az 
interpellációnak nem ez a tárgyalási menetrendje. Először elmondja a képviselő, utána választ 
kap, ha nem fogadja el a képviselő, akkor szavaz róla a Közgyűlés és azt követően jön a 
bizottság. Már a tegnapi bizottsági ülésen szóba került a mai interpellációja. Nem érti. Kíván 
változtatni az egyes bizottságok vezetésén, vagy továbbra is a tudás helyett az elvtelen hűség 
embereit hagyja ott, ahol dolgozni kellene? Inkább egy képviselője üljön két tanácsnoki helyen, 
mert a három alpolgármester miatt már nem maradt embere?” 
 
Szita Károly polgármester a jogi bizottság ebben az önkormányzati ciklusban 11 alkalommal 
tartott rendkívüli ülést. Ezeknek csaknem a felén, öt alkalommal Ön nem vett részt az ülésen. 
dr. Szép Tamás képviselő úrnak és Kárpáti Tímea képviselő asszonynak a szeptemberi távolléte 
volt az első hiányzásuk a Jogi Bizottság rendkívüli ülésről. 
Ha az összes bizottság rendkívüli üléseit figyelembe vesszük, akkor képviselő úr egyike azon 
ellenzéki képviselőknek, akik legtöbbet voltak távol a bizottsági üléseken, és csak azért nem a 
legtöbbet távollévő képviselő, mert volt, aki betegsége miatt több ülésen nem tudott megjelenni. 

 
-----Interpelláció elfogadása----- 

 
dr. Nadrai Norbert József képviselő nincs relevanciája annak, amit elmondott válaszként. A 
rendkívüli üléseknél kitért már rá, hogy nagy része nem volt halaszthatatlan. Nem fogadta el a 
választ.  
 

 



55 

 

Szavazás eredménye 
 

#: 5615   Száma: 22.09.22/19/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 10:30  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József  rendkívüli ülés összehívása témájában 
benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 12 80.00 66.66 
Nem 1 6.67 5.56 
Tartózkodik 2 13.33 11.11 
Szavazott 15 100.00 83.33 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 2   11.11 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
122/2022. (IX. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő rendkívüli ülés összehívása témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 
 
Bereczki Dávid képviselő megérkezett, így a testület 17 fővel folytatta a munkát.  
 

-----Különálló interpelláció: 2----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „az energiaáremelések miatt egyre többen kérdezik mi 
lesz az intézmények nyitvatartási idejével? Korlátozza vagy a fűtési szezonra bezárja-e azokat 
az intézményeket az önkormányzat, amelyek nem a gyermekek vagy idősek ellátását szolgálja? 
Várható-e olyan korlátozás, hogy a településrészek közösségi színterei csak meghatározott 
napokon és időtartamban lesznek nyitva? Az első félévben folyamatosan rákérdeztem a 
rendkívüli súlyos helyzetben, mit kíván tenni? A XII. kerület és Győr ilyen intézkedéseket 
jelentett már be. Április 28-án feltett kérdésemre azt válaszolta, hogy „a kaposvári gázellátás 
érdekében annyit tesz, hogy támogatja a Kormányt, hogy tartsa meg a rezsicsökkentést. 
Kaposvár lakói védve vannak a Kormány rezsicsökkentő politikájával, de a gazdasági szféra 
fizeti a megnövekedett energia árakat.” Június 16-án feltett kérdésemre is még azt válaszolta,  
„Kaposváron nem lesznek megszorítások, ezért a védelem költségvetése az idei. Nagyon hálás 
és köszönetet mondott a Kormánynak, hogy megvédte a rezsicsökkentést. A magyar polgárok 
fizetik a brüsszeli rezsipolitika ellenére is a legolcsóbb gáz- és villanyköltséget, az példátlan. 
Megjegyzem a propaganda szövegből mindig kihagyja szándékosan a „legalacsonyabb 
béreket”, ami valóban példátlan. A legutóbbi nyilatkozatai azt mutatják, rájött a helyzet 
súlyosságára. Mikor tájékoztatja az itt élőket a valós helyzetükről? Mikor teszi közzé az 
energiaellátási zavarok estére szolgáló vésztervről a lakosságot, ahogy ezt tőlünk gazdaságilag 
jóval erősebb államok és városaik megtették és folyamatosan kérem? Meddig kell várni még, 
hogy Pató Pálként az ej ráérünk arra még hozzáállásával? Csak a felkészüléssel kerülhető el a 
pánik? Az itt élők a bizonytalanság miatt szenvednek, várják, hogy megfelelő tájékoztatást 
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kapjanak. Mikor hagy fel „a már leszerződött beruházásokat nem vizsgálja felül” 
álláspontjával? A csirkefarhát hatósági árszabályozása után kezdte egy újabb görpark 
megvalósításába 26 milliós önerővel rendkívüli közgyűlésen, ami egy hónap alatt 48 millió 
körüli összeg lett, majd 73 millióról beszélt összköltségként. A válság idején inkább a 
gyermekétkeztetés legyen többletteher a gyermeket nevelő családok támogatása”  
 
Szita Károly polgármester nem érti miért kell azt csinálnia, mint másoknak. Teljesen máshogy 
gondolkodik, mint képviselő úr. A félresiklott brüsszeli szankciós politika miatt iszonyatos 
mértében megnőttek az energiaárak, a poblémát meg fogják oldani. Mindenki el fogja tudni 
látni azt a feladatot, amit eddig ellátott. Az ezzel kapcsolatos várható intézkedéseket pedig az 
intézményvezetők a hónap végéig nyilvánosságra hozzák. 
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő szeptember 30-ig születik meg a válasz. Végig az év 
során ezeket a kérdéseket tette fel, a többi város már régen bejelentette ezeket az intézkedéseket. 
Szerinte már régen tájékoztatni kellett volna lakosságot. Nem fogadta el a választ.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5616   Száma: 22.09.22/19/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 10:35  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József  energiaellátási zavarok témájában 
benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 13 81.25 72.21 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 3 18.75 16.67 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
123/2022. (IX. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő energiaellátási zavarok témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 
 

-----Különálló interpelláció: 3----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „az ügykezelők sokáig a köztisztviselői bérrendszerhez 
tartoztak, majd életpálya modellként az országgyűlés kivette őket a rendszerből. Különböző 
megoldásokat alkalmazott korábban a munkáltató, hogy megőrizze vásárlóértékét, azonban ez 
egyre csökkent az évek alatt. Jelenleg az ő bérük annyira összecsúszott már, hogy a pályakezdő 
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és a 40 éves szolgálatot teljesítőnek a bére között alig van különbség. A garantált bérminimum 
260 eFt, a nettója 173 eFt, ehhez jön még a gyermeket nevelő, vagy pályakezdő fiatal. A lényeg 
az, hogy a végén akik nagyobb tapasztalattal és munkaviszonnyal rendelkeznek, kevesebb nettó 
összeget visznek haza. Kérdeztem korábban is, hogy terveznek e az állam által meghatározott 
minimális bérhez rendelkezők számára a szolgálatban eltöltött idő alapján egy tervezhető jövőt 
biztosító bértáblát alkotni. Annak érdekében, hogy a munkatapasztalat, a szervezetben eltöltött 
idő megjelenjen. Egyetértve polgármester úr hűségidővel való javaslatával, annak csak az 
összegszerűségével van vitánk.   
Borhi alpolgármester úr válaszában elmondta, hogy a kompenzáció igénybevételére 
természetesen lehetőség van. Ha lehetőség lesz új bértábla kialakítására, akkor olyan rendszer 
kialakítását fogja támogatni, ahol a fizetés nagyságát elsősorban nem a ledolgozott évek száma, 
hanem az elvégzett munka mennyisége, az egyéni képességek és a szaktudás határozza meg. 
Polgármester úr a hivatalban egy ötéves bérfejlesztési programot jelentett be az év elején. Ezzel 
még nem találkoztak. A vezető felelősséggel tartozik a vele dolgozókért. Eltelt 9 hónap 
megszületett végre az ötéves bérfejlesztési program? Az alacsony jövedelmű dolgozóknak 
megélhetési problémái vannak. Terveznek-e inflációs bérkiegészítést? Sok dolgozó figyeli a 
válaszát.” 
 
Szita Károly polgármester amennyiben megszületik a megállapodás a minimálbér összegéről, 
úgy valamennyiük bére felülvizsgálatra kerül. Erre várhatóan decemberben kerül sor. 
 
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő ha jól hallotta, akkor az év végén születik ebben a 
kérdésben döntés, az év végén ismét meg fogja kérdezni. Jelenleg elfogadja a választ.  
 
 

-----Különálló interpelláció: 4----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő autóból nem lehet várost vezetni. Buszra szállni 
Kaposváron szombat délután. A közlekedési központban jegyet váltani nem lehet szombaton 
délután. A peronon lévő jegyautomata miért nem alkalmas MÁV jegy mellett buszjegyet is 
adni? Két lehetőség a sofőr ad 500 Ft-ért vagy szemben az éjjel-nappali boltban a kocsma 
mellett 300 Ft. Az információban ülő alkalmazottnál nem lehet jegyet venni, miért nem? Csak 
készpénzzel lehet fizetni, vagy valamit még kell venni hozzá a boltból. Az áthaladás a szemben 
lévő boltba csak kerülővel, mert a szemben lévő bolt felé a zebra csak a buszokhoz vezet, az 
autóúton nem lehet itt átmenni. Vissza kell menni, kikerülni a levendula szigetet és a híd lábát, 
majd vissza ugyanez. Míg a buszra várakozik valaki nézegetheti a bankkártyával is működő 
vonatjegy automatát. Közel 20 milliárdos beruházásnál ez a helyzet elfogadhatatlan. Mikor 
lehet végre a kaposvári buszokon bankkártya érintésével fizetni, annyiért, mint a boltban váltott 
jegyért? Közel 10 éve csak az ígérgetés megy az e-jegy rendszerről. Melyik évben lehet fizetni 
a buszon jegyet, úgy, hogy az ne kerüljön közel a duplájába? Volán buszokon miért olcsóbb a 
sofőrnél váltott jegy is? 
 
Szita Károly polgármester örömmel hallja, hogy igénybe veszi a közösségi közlekedést 
Kaposváron. Javasolta azonban, hogy kritikát ne azután fogalmazzon meg, hogy egy 
alkalommal szombat délután buszra szállt. 
Azok a kaposváriak, akik önnel ellentétben rendszeresen használják buszokat tudják, hogy az 
Ön állításával szemben igenis lehet jegyet váltani a közlekedési központban. Ők azt is tudják, 



58 

 

hogy a kaposvári buszokra nem egy másik közlekedési vállalat információs pultjánál, hanem 
az elővételi pénztárban vehetik meg minden munkanap reggel 7-től este 17 óráig. Sőt azt is 
tudják, hogy ha lejár a havi bérletük, akkor minden hónap első szombatján meg tudják 
hosszabbítani, mert működik a pénztár. Azért van így, mert ezt igénylik a kaposváriak. Ha 
valaki úgy, mint Ön, egy alkalommal hétvégén utazik és nincs bérlete, akkor jegyét vagy előbb 
megvásárolja a pénztárban, vagy egy partner üzletben, vagy kényelmi szolgáltatásként a 
sofőrnél teszi meg, a dolog természeténél fogva drágábban. 

 
-----Interpelláció elfogadása----- 

 
dr. Nadrai Norbert József képviselő mivel nem kapott választ az e-jegy rendszerre 
vonatkozóan, így nem fogadta el a választ.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5617   Száma: 22.09.22/19/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 10:43  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József  autóbusz jegyek vásárlása témájában 
benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 12 85.71 66.66 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 2 14.29 11.11 
Szavazott 14 100.00 77.77 
Nem szavazott 3   16.67 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
124/2022. (IX. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő autóbusz jegyek vásárlása témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 
 
 
 

-----Különálló interpelláció: 5----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő Magyarország Kormánya döntésével az adófizetők 
pénzéből már csak a magánszemélyek üzemanyag-fogyasztásához nyújt kedvezményt. A 
felelős gazdálkodás érdekében miért akadályozza, hogy a Közgyűlés döntsön arról, hogy az 
önkormányzat hivatala, intézményei, valamint gazdasági társaságai tulajdonában lévő 
személygépjármű használatát a hatósági kötelező feladatok ellátásán felül megtiltja? Az 
adófizetők pénzéből támogatott, kedvezményes hatósági áras üzemanyaggal saját 
gépjárművüket használhatják az erre jogosultak hivatali célra. A hivatali használat igazolásával, 
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az üzemanyagelszámolás szabálya szerint megtérítésre jogosultak. Az alpolgármesterek az 
adófizetők pénzéből támogatott, kedvezményes hatósági áras üzemanyaggal saját 
gépjárművüket használhatnák hivatali célokra a Közgyűlés által határozatban foglalt 
költségátalány terhére, amely a 2022. január 1. napjától 30%-kal felemelt, 1.170.000, -Ft 
illetményt alapul véve, havonta 175.500, -Ft költségátalánnyal. Miért nem támogatja a 
megtakarítási javaslatokat? Mennyibe kerültek a céges személygépkocsik tankolásai az 
intézmények és a gazdasági társaságok esetén? Milyen összegű megtakarítást jelentene a 
javaslat elfogadása? Nem érzi úgy, hogy a megtakarított összegen túl szimbolikus jelentése is 
van ennek a lépésnek?  

Szita Károly polgármester „valós megtakarítást hozó intézkedéseket és nem 
látszatmegoldásokat keresünk egy olyan problémára amit nem mi okoztunk, ezért nem 
támogatom javaslatát.” 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő őszinte válasz volt. Nem fogadta el a választ. 
 
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5618   Száma: 22.09.22/19/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 10:45  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József személygépjárművek használata témájában 
benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 
 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 13 86.67 72.22 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 2 13.33 11.11 
Szavazott 15 100.00 83.33 
Nem szavazott 2   11.11 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
 
Megjegyzés: 
 
125/2022. (IX. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő személygépjárművek használata témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 
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-----Különálló interpelláció: 6----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő „Horváth Károly, művésznevén Charlie 2022. augusztus 
15-én tartott a Kossuth téren koncertet a Kaposvári Nemzetközi Kamarazenei Fesztivál 
programjai közt. A szervezők a Kossuth tér egy részét ízléstelen fekete fóliával borított 
kerítéssel elkerítették a székesegyház lépcsőjénél elhelyezett színpad előtt, amely szokatlan és 
visszatetsző volt nem csupán a kaposváriak, de az idelátogató vendégek számára is. A 
jelenlévők különösen felháborodtak, amikor a fekete fóliával borított kerítést a koncert utolsó 
10 percében kinyitották, azzal, hogy bárki bemehet. Ez a megalázó és álszent magatartás a 
kulturálatlan személyek alkalmazását jelenti pont kulturális területen. A lezárás módja, 
kivitelezése és értelmetlensége háborította fel a jelenlévőket. 224/2017. önkormányzati 
határozatban még külön szerepelt az a tétel, hogy mennyi támogatást adunk a Kamarazenei 
Fesztiválhoz, és mennyi az intézményhasználati díjnak és a közterülethasználati díjnak az 
elengedéséből származó összeg, ez, 10.500.000,-Ft volt.  2022. augusztus 15-én tartott a 
Kossuth téri koncertjéhez, amely jegybevételt eredményezett, ki adott be közterület-foglalási 
engedélykérelmet? Mennyi közterület-bérleti díjat és ki határozott meg, illetve engedett el? 
Milyen jogszabály vagy egyedi döntés alapján? Mennyi volt a koncert jegybevétele és mennyi 
az önkormányzat hozzájárulása? Összesen mennyi önkormányzati támogatás ment a 2022. évi 
Kaposvári Nemzetközi Kamarazenei Fesztiválra, ebből mennyi volt a bérleti díjak elengedése, 
arról ki döntött? A korábbi közgyűlési döntéshez képest, milyen jogszabály-változás történt, 
amiért a képviselők nem döntöttek térítés nélküli terem és közterület-bérlésről? Szabályos volt-
e a lezárás? Ki tartozik bocsánatkéréssel a kaposváriak és vendégeik felé? Ki felel név szerint 
a botrányos fekete fóliával borított kerítésért a Kossuth téren a szokásos szervezők, vezetőség 
álarc mögött?” 
 
Szita Károly polgármester 2022. augusztus 13 és augusztus 16 közötti időszakban a Kamara 
Akadémia Egyesület kért közterület-használati engedélyt a Kossuth tér és környékére. A bérleti 
díj megfizetése alól az egyesület a közterület rendeltetésétől eltérő célú használatának 
szabályairól szóló 5/2019. (III.5.) rendelet 13.§ (2) bekezdés a.) pontja alapján mentesült. A 
közterület lezárására a kiadott tulajdonosi hozzájárulás és településképi engedélynek 
megfelelően került sor. Az önkormányzat a Kamarazenei Fesztivál megszervezésére 10 millió 
forintos támogatásban részesítette az egyesületet. 
A koncerten 391 fizető vendég vett részt, 2000,-Ft-os jegyár ellenében. A másfél órás koncert 
utolsó fél órájában a fesztiváligazgató döntése alapján valamennyi érdeklődő számára 
megnyitották a kapukat. Képviselő úr állításával szemben nem hogy felháborodtak a jelenlévők, 
hanem örömmel vették, hogy bemehetnek a koncertre. Köszönöm a szervezők ezen gesztusát. 
 
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a városlakók nem így értékelték, így a választ nem 
fogadja el. 
 

 
 
 
 
 
 



61 

 

Szavazás eredménye 
 

#: 5619   Száma: 22.09.22/19/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 10:49  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József Charlie koncert témájában benyújtott 
interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 12 80.00 66.66 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 3 20.00 16.67 
Szavazott 15 100.00 83.33 
Nem szavazott 2   11.11 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
126/2022. (IX. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő Charlie koncert témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 
 
 

-----Különálló interpelláció: 7----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a közvilágítási problémák rendszeresen felvetődik a 
polgárokkal való találkozások alkalmával. Ötödik alkalommal interpellálok ebben a témában. 
Közösségi oldalamon közzétettem a sötét utcaképeket, hetek óta a sétáló u. fele sötétben van, 
és az Európa park vaksötétben van. Polgármester úr meghívta 2022. január 20-án az E.ON 
áramhálózatáért felelős régiós vezetőjét, Kránicz Pétert és felhívta a figyelmét, hogy rendkívül 
sok panasz érkezik a közvilágításra. Jóval nagyobb határozottságot kért tőlük a jövőre nézve! 
A 2022. januári interpellációmra adott válaszból megtudhatták a kaposváriak, hogy a 2015- ben 
megvalósított projekt keretében 2135 db lámpatest került kicserélésre modern LED-es 
fényforrásra. Februári interpellációmban kérdeztem, hogy mikor végzik el a fényméréseket és 
arról mikor számolnak be a nyilvánosságnak? Polgármester úr válaszában, így fogalmazott: egy 
fényerősségmérést fognak végezni, mindenki teljes megnyugtatására. Polgármester elmondta a 
gyalogjáró kaposváriak tapasztalatával ellentétesen, hogy nem vaksötét a város. Átadta a szót 
Kovács Katalin igazgatónak, melyet nem tehetett volna meg. Az időközben távozott igazgató 
elmondta, hogy az elmúlt lassan hét évben nem jött semmi olyan negatív reakció, mint az elmúlt 
két hétben. Véleménye szerint egy nagyon jól előkészített projekt volt. Megmérték a 
korszerűsítés mértékét és jónak ítélték. Áprilisi interpellációmban kérdeztem, hogy az elmúlt 
több mint 60 nap alatt sikerült-e elvégezni? A polgármester kurta válasza az volt, hogy 
megrendelték, május végére elkészül. A jelenlegi interpellációm - e témában immár az ötödik 
- benyújtásáig nem tette közzé a polgármester a fénymérés eredményét. A költségvetés másfél 
millió Ft-ot tartalmaz e célra. Hol és hány lámpatest teljesítménye nem felel meg a szükséges 
fényerősségnek? Mibe kerül ennek megoldása? A korábbi projekt kivitelezőjétől név szerint ki 
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vette át a munkát, mi volt konkrétan az átvételkor a fénymérés eredménye? Peresíthető-e a 
javítás költsége vagy a kaposváriaknak kell kifizetniük? Melyik napon olvashatják a 
kaposváriak a járdákon végzett fénymérés eredményét a járdán sétálva, hogy azt ellenőrizzék, 
és összevessék tapasztalataikkal?  

Szita Károly polgármester a vizsgálati jegyzőkönyv kivitelezési problémát nem állapított 
meg. A fényerő jó, de a hatását nem tudja kifejteni, mert a fák leárnyékolják. A vizsgálat alapján 
ahol szükséges gyéríteni fogjuk a lombkoronát. 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő megköszönte a választ. A téli időszakban, mikor a 
lombkorona lehull, sem jobb a fényerő. Nem fogadta el a választ.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5620   Száma: 22.09.22/19/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 10:52  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József közvilágítási problémák témájában 
benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 
 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 13 76.47 72.21 
Nem 1 5.88 5.56 
Tartózkodik 3 17.65 16.67 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
127/2022. (IX. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő közvilágítási problémák témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 
 

-----Különálló interpelláció: 8----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő Polgári, civil kezdeményezések felkarolásáról szól az 
önkormányzatiság eszménye. A polgármesterhez fordult tavaly egy kaposvári választó, hogy a 
Vadkörte utcai kis térre kérjen egy padot az időseknek. A válasz csak ígéret maradt a pad 
kihelyezésére. A városvezetés tehetetlenségét és ígéretének megszegését megunva ez év 
tavasszal kitett egy padot városunk polgára a saját pénzéből. A közterület-felügyelők 
felszólították a felajánlót és két hetet adtak a pad hivatali engedélyeztetésére. Köszönet helyett 
megalázás lett az eredménye a felajánlásának. A lakók aláírásokat gyűjtöttek, hogy a pad 
maradhasson és levelet küldtek a Közterület-felügyeletnek. Hivatalos válasz nem érkezett a 
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lakó elmondása szerint, ezért ismét levél ment a Közterületfelügyeletnek 2022. május 17-én, 
majd 2022. június 16-án. Ezt követően kapott válasz már áttételt tartalmazott másik 
szervezethez. A lakó újabb levelet írt a megadott szervezetnek, akik jelezték, milyen papírokat 
kell bemutatnia. Papírok hiányában a hónapok óta kihelyezett pad eltávolításra került, amelynek 
tényét a közösségi hálón tette közzé a megsértett jó szándékú felajánló. Felháborodott 
kommentek és cikk után kihelyezett a város egy padot. Június 30-án megosztottam a közösségi 
oldalamon a megsértett kaposvári hölgy történetét: „CSAK EGY PAD?” címen és 
felajánlottam, ha átküldi a részleteket interpellálok az ott élők érdekében. A hölgy levelének 
egy bekezdése tanulságul: „Sértett vagyok, mert bocsánatot senki nem kért. Jeleztem, hogy 
tovább nem tudok segíteni, mert lélekölő ez a hivatali bürokrácia. Nem parkosítok, nem vágom 
a füvet, nem ültetek virágot. 2003-ban, amikor még erős önkormányzata és függetlensége volt 
Kaposvárnak a Kossuth tér dísztérré építéséhez a polgárok felajánlását kis réztáblák őrizték a 
padokon a felajánlók nevét. Akik nagyobb összeget adtak azoknak a nevét a Nepomuki Szent 
János - a gyónási titok őrzéséért megkínzott és a Károly hídról a Moldva folyóba ölt egyházjog 
doktora szobrának oszlopán elhelyezett, ma már nehezen olvasható tábla őriz. Mikor tér vissza 
közénk a polgári eszményeket képviselni ismét? Hol vannak a padok a réztáblákkal Baka 
József, Repa Imre, Hafner József és a többiek padjai? Kérdés csak egy maradt, ki a felelős a 
városlakókkal való packázásért és annak következmény nélkül hagyásáért? Ki kér végre 
bocsánatot a lakóktól és a felajánlást tevő hölgytől?  
 
Szita Károly polgármester a képviselő által felvetett probléma a történet minden szereplője 
számára megnyugtatóan rendeződött. Amint láthatta Katalinnal a jövőben együtt folytatjuk a 
közösségépítő munkát a településrészi önkormányzatban. 
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 

 
dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ, mivel nem tényszerű. 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5621   Száma: 22.09.22/19/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 10:57  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József közvilágítási problémák témájában 
benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 13 81.25 72.21 
Nem 1 6.25 5.56 
Tartózkodik 2 12.50 11.11 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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128/2022. (IX. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő pad közterületre való kihelyezése témájában benyújtott interpellációjára adott 
választ. 
 

-----Különálló interpelláció: 9----- 
 

 
dr. Nadrai Norbert József képviselő „a kaposvári környezetükre figyelő polgárok érdekében 
2021. szeptember 17-én először nyújtottam be interpellációt, a háztartási sütőolaj házhoz menő 
begyűjtésének tesztprogramja miatt. 2017-ben jelentette be a tesztprogramot a Városháza. 5 éve 
számos nyilatkozatot, beszédet hallgathattak a kaposváriak: a jövőre meglesz, idén megvalósul, 
hamarosan időtávlatok említésével. Kérdésemre, hogy melyik napon kezdik el a háztartási 
sütőolaj házhoz menő begyűjtését? A jegyző válaszában elmondta, hogy a gyűjtőedények 
szállítására a szerződés megkötésre került. Ebben az évben – 2021 - az edények kiosztásra 
kerülnek, és ezzel párhuzamosan a Közszolgáltató elkészíti a begyűjtési tervét, beilleszti a 
közszolgáltatási naptárába, melyről a lakosságot időben tájékoztatni fogja. Immár 6. éve a 
bejelentés óta mikor gyűjtik be a háztartási sütőolajat? Polgármester úr a legutóbbi témában 
beterjesztett interpellációmra az alábbi gúnyos választ adta: amikor megérkeznek 
gyűjtőedények, akkor indul a gyűjtés, és országos példaként fognak a városról beszélni. A gúny 
a humor legalantasabb formája. 2022 júniusában mit lát, melyik napon jönnek meg 
gyűjtőedények? Ha már így fogalmazott a válaszában. Feltételezem nem a gyűjtőedények 
hibája, hogy nem értek ide, esetleg van elképzelése, hogy ki felel a csúszásért? A hitelessége 
megőrzése érdekében kérdezem: A szerződés alapján melyik napon és kinek kell szállítani a 
gyűjtőedényeket? Polgármester úr eltávozott, helyette Borhi Zsombor alpolgármester az alábbi 
választ adta: a gyűjtőedények szállítására a szerződés megkötésre került. A családi házas 
övezetben kiosztandó háromliteres edényzet teljes mennyisége leszállításra került, ez 13738 db. 
Az okos edények, melyek a társasházakhoz kerülnek kihelyezésre, műszaki próbája megtörtént, 
a gyártást megkezdték, de a kivitelező az orosz-ukrán háború okozta piaci helyzetre hivatkozva 
akadályközléssel élt. Kérte, hogy a szállítási határidőt módosítsák 2022. augusztus végére. A 
Kft. kidolgozta az edények lakosságnak történő kiosztásának rendjét, mely szeptemberben 
megkezdődhet. Melyik napon osztják a lakóknak gyűjtőedényeket?” 
 
Szita Károly polgármester „a használt sütőolaj házhoz menő begyűjtésének programja 
valóban csúszik, aminek legfőbb oka, hogy olyan programot vezetünk be, amit előttünk még 
senki sem csinált.  
A Közszolgáltató folyamatosan egyeztet az NHKV Zrt-vel, akivel megegyeztek a 
finanszírozásról. Jelenleg a szerződések véglegesítése történik. Amint pontosan látjuk a 
tevékenység mögötti pénzügyi biztosítékot, attól a pillanattól kezdve indul az edények 
kiosztása, és a gyűjtés is. 

 
-----Interpelláció elfogadása----- 

 
dr. Nadrai Norbert József képviselő nem kapott konkrét választ a kérdésére, nem fogadta el 
a választ.  
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Szavazás eredménye 
 

#: 5622   Száma: 22.09.22/19/0/A/KT 
Ideje: 2022 szeptember 22 11:01  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József háztartási sütőolaj begyűjtése témájában 
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129/2022. (IX. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő háztartási sütőolaj begyűjtése témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 
 
A levezető elnök bezárta a nyílt ülést, és megnyitotta a zárt ülést.  
 
Szita Károly polgármester zárt ülés után átadta a szót Borhi Zsombor alpolgármester 
részére és távozott.  
 
Zárt ülés után nyílt ülésen napirend utáni hozzászólás következett.  
 
 

-----23 Napirendi pont  ----- 
 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő „Kedves Kaposváriak! 2019-ben úgy döntött a 
közgyűlési többség, hogy az alakuláskor felrúg minden korábbi demokratikus hagyományt és 
kihasználva a kis pártok alkalmi szövetségének szétesését mindent uralni kíván. Kezdetektől 
felhívtam a figyelmet, hogy letérni a szabályok és hagyományok útjáról csábító lehet, de arra 
visszatérni egyre nehezebb. Elsőként közjogilag érvénytelen szervezeti és működési 
szabályokat alkottak. Majd az önkormányzati nyilvánosságtól távolodtak egyre messzebb. Az 
egyeduralom mindig félelemmel és kicsinyességgel párosul. Értelmetlen taktikázásba 
gabalyodtak, az egyes ülések összehívása már tragikomikussá vált. A munkaterv szerinti 
ülésnap utáni napra összehívott Közgyűlés, majd a szabályok felrúgásának képviselőkkel 
utólagos értelmetlen megszavaztatása. Munkaterv szerinti ülés előtt egy nappal 
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összeférhetetlenségi ügy tárgyalása miatt összehívott Közgyűlésre átrakni olyan napirendi 
pontokat, amelyek másnap rendes körülmények között megtárgyalhatók: polgármesteri vej 
cégvezetősége, harmadik főállású alpolgármester. A rendkívüli ülések időpontjait csak egyes 
képviselőkkel egyezteti, a közvélemény értesítése nélkül, sértve a nyilvánosságot, a többi 
képviselőt email-en úgy értesíti, hogy interpellációt ne tudjanak benyújtani. A kérdések beadási 
időpontját is két nappal korábban határozzák meg egy szmsz módosítással, megszüntetve annak 
értelmét. Hiszen ki az, aki a Közgyűlés állásfoglalását eredményező interpelláció helyett 
kérdést nyújtana be magától? 
A bizottsági munka is távolodik a demokratikus hagyományoktól. Az elnök hívja össze a 
bizottság ülését. A munkaterv szerinti ülés meghívójában szereplő időpont egy módosító 
indítvány tárgyalása miatt halasztásra kerül telefonon, majd a késve érkező képviselők 
felmondják a leckét, már tudják mi a véleményük az önkormányzati otthoni szakápolás 
megszüntetésekor. Nincs megállás a bizottsági elnökök három nappal az általuk összehívott 
ülésen nem jelennek meg és megakadályozzák a Közgyűlés döntéshozatalát a kötelező 
bizottsági tárgyalást ellehetetlenítve. Öt polgármester által javasolt elnök nem jelenik meg az 
energiaválság miatt emelt fűtési támogatás rendeleti szavazásán, amelyet a polgármester 
beharangoz, mivel úgy ítéli meg soron kívül kell döntést hozni, és a kaposváriak várnak. A 
korábban soha nem tapasztalt, előre tudott kudarcért nincs bocsánatkérés. Nincs 
következménye a két bizottsági elnök mulasztásának, hiszen ők nem képviselőként, hanem a 
bizottságuk vezetésére váltak méltatlanná és alkalmatlanná. Szeptember 7-én a Portfolió 
checklist podcast Forrás Dávid műsorában a tényekkel és a valósággal ellentétben szándékosan 
a következő állítás hangzik el: új rendeletet alkottunk, többet fogunk támogatni, több kaposvári 
családot és magasabb összeggel. Olyan látszatot keltve, mintha a Közgyűlés döntött volna. 
Látszik, egyre jobban távolodik a város a szabályszerű működéstől, a felelősségvállalástól, a 
következményektől. Ha a hitelesség oda és nem lehet hinni a kimondott szavaknak, akkor nem 
lehet megállítani a romlást. Az ország vezetői mélyülő válságra figyelmeztetnek, most a 
hitelesség elvesztése olyan, mint Pandora szelencéjének kinyitása. A hirtelen lezárt fedél csak 
egyetlen dolgot rejt, ha ez is elvész, annak a következményei beláthatatlanok. Ismételten szólok, 
vissza kell térni a demokratikus hagyományokhoz, amíg lehet. 
Köszönöm, hogy meghallgattak, remélem nyitott szívvel és értelemmel tették.” 
 
Borhi Zsombor alpolgármester megköszönte mindenki munkáját és bezárta az ülést.  
 
 
 
 

K. m. f. 
 
 
 
 
 Szita Károly     dr. Csillag Gábor 
            polgármester                                                                              jegyző 
 
  


